
ÇAMUR’UN,
kendisi gibi

elektrik mühendisi
olan, Manisa
Büyükşehir
Belediyesi’nde işe
alımların CHP İl
Başkanı İlksen
Özalper ile birlikte
sorumlusu olduğu söylenen
Demirhan Gözaçan’ın referansı
vasıtasıyla işe alındığı iddiaları da
atamayla birlikte gündeme geldi.
Manisa’da uzun yıllardır hemen
her gün yaşanan elektrik kesintileri
nedeniyle isyan eden vatandaşlar,
bu atamaya da “Elektrik kesinti-
lerini çözdü, su kesintilerini de
kesin çözer diyerek” alaylı bir tep-
kide bulundu. Manisa’da elektrik
kesintilerinin yanı sıra su kesinti-
lerinden de mustarip olan vatan-
daşlar, “Başarılı müdürümüz
GDZ’yi kurtardı, şimdi de sıra
MASKİ’ye geldi. Bundan sonra
Manisa halkı susuzluk çekmez”
diyerek imada bulundu. 

“GDZ’DEN SONRA SIRA MASKİ’DE!”

İYİ Parti Manisa İl Başkanı Av. Ali
Zafer İksir’in İYİ Parti Genel

Merkezinden gelen atama yazısını
Gözde Aytaç’a takdimiyle iş insanı ve
eğitimci Başkan Aytaç resmen göreve
başladı. Başkan İksir atama sonrası
yaptığı açıklamada, “Bizlerin teklifi
Genel Başkanımız Sayın Müsavat
Dervişoğlu’nun olurlarıyla Şehzadeler
ilçe başkanlığımıza Gözde Aytaç atan-
mıştır. Gözde Başkanımıza yeni
görevinde başarılar diliyor, birlikte çok
güzel işler yapacağımızın sözünü veriy-
orum” dedi. Gözde Aytaç,”Bana bu
görevi layık gören Genel Başkanımız
Müsavat  Dervişoğlu, Teşkilat
Başkanımız Hasan Toktaş ve İl
Başkanımız Ali Zafer İksir’e teşekkür
ederim. Herkes şunu iyi bilsin ki İYİ
Parti her zaman milletinin yanında ola-
caktır. Buradan Şehzadeler ilçemizin
değerli sakinlerine sesleniyorum; gelin
hep birlikte ülkemiz ve şehrimiz için
mücadele edelim. Kapımız tüm
hemşehrilerimize açık” dedi.  

AYTAÇ: "MİLLETİMİZİN DERDİYLE DERTLENECEĞİZ"
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Manisa Büyükşehir Belediyesi Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü’nde dikkat çeken bir atama yapıldı

MANiSALILAR YENi ATAMAYA BOYLE TEPKi GOSTERDi: 

ELEKTRiGi ÇOZDU 
Manisa’da 31 Mart yerel
seçimlerinin ardından
Cumhuriyet Halk Partisi’ne
geçen Manisa Büyükşehir
Belediyesi’nde yeni
görevlendirmeler sürüyor.
Bu kapsamda Manisa Su ve
Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdür-
lüğü’nde de atamalar
yapılıyor. Geçtiğimiz
dönemlerde GDZ Elektrik
Dağıtım A.Ş. Manisa Bölge
Müdürlüğü görevinde bulu-
nan Özgür Bülent Çamur,
MASKİ’ye Genel Müdür
Yardımcısı olarak atandı.

SIRA SUYA GELDi!
MANİSA Valisi Vahdettin Özkan, Kasım ayı
boyunca il genelinde gerçekleştirilen asayiş

ve güvenlik faaliyetleriyle ilgili açıklamalarda bu-
lundu. Emniyet ve jandarma birimlerinin disiplinli
ve koordineli çalışmaları sayesinde suçların
büyük oranda aydınlatıldığını ifade eden Vali
Özkan, tüm güvenlik personeline teşekkür etti.
Vali Özkan, güvenlik birimlerinin başarılı çalış-
malarına dikkat çekerek, Kasım ayında suçların
%94 oranında aydınlatıldığını belirtti. Özellikle
adli yargı tarafından suçları tescil edilen kişilerin
yakalanıp adalete teslim edilmesinin önemini
vurgulayan Vali Özkan, “Kasım ayında 351
aranan şahıs yakalanmıştır. Bu başarı, iyi bir
planlama, nitelikli analiz ve etkin koordinasy-
onun sonucudur. Çalışan tüm mesai
arkadaşlarımı tebrik ediyorum” dedi.

Manisa’da asayiş berkemal!

iYi Parti Şehzadeler’de 
Gözde Aytaç dönemi 

Gazeteciler Cemiyeti’nde 
devir teslim yapıldı

MANİSA Gazeteciler
Cemiyeti’nde düzenlenen

törenle başkanlık görevi, Ali Fil-
izkan’dan Önder Aydın’a de-
vredildi. Törende duygusal anlar
yaşanırken, iki başkan da
cemiyete verdikleri ve verecekleri
katkılar için karşılıklı teşekkür-
lerini iletti. Aydın, Filizkan’a,
bugüne kadar cemiyete sunduğu
katkılar dolayısıyla bir teşekkür
plaketi takdim etti. 

Tarımsal sulama sistemi 
faaliyete geçiyor   

YUNTDAĞI’NDAKİ 31 ma-
halleyi kırsal mahalle statü-

süne geçirmek için adım atan
Yunusemre Belediyesi, bölgedeki
Yayla Mahallesi’ndeki tarımsal
sulama sistemini faaliyete
geçiriyor. Sistem sayesinde ma-
halle sakinleri katma değerli
ürünler üretecek.   

Helikopter faciası: 
6 askerimiz şehit oldu

ISPARTA’NIN Keçiborlu ilçesindeki bir
akaryakıt istasyonu yanına Kara Hava-

cılık Okulu'na ait askeri helikopter düştü.
Kazada 6 personel şehit oldu. Kazanın
ardından şehit olan askerlerin naaşları
olay yerindeki enkazdan çıkarılarak Is-
parta Şehir Hastanesi Morgu'na kaldı-
rıldı. Kazanın nedeni hakkında soruş-
turma başlatıldığı öğrenilirken bölgede
güvenlik önlemleri artırıldı. 10’da

10’da

6’da 6’da 4’te

5’te
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Cansu MERİÇ

turGutLu Belediyesi,
kadınlara özel pilates kursu
için kayıtları başlattı. 

Kursa katılmak isteyenler
16 Aralık’a kadar başvuru ya-
pabilecek.

Turgutlu Belediyesi, her
yaştan vatandaşı sporla bu-
luşturmaya devam ediyor.

Bu kez, kadınlara özel pi-

lates kursu düzenleyen bele-
diye, kursa katılmak isteyenle-
rin kayıtlarını almaya başladı.
Atatürk Kültür Merkezi'nde
verilecek kurs, 16 Aralık Pa-
zartesi günü başlayacak.

Kurs, pazartesi ve çar-
şamba günleri, sabah ve
akşam gruplarında, günde bir
saat olarak düzenlenecek. 

Her bir sınıfta 8 kişi yer ala-
cak ve eğitimler, deneyimli

eğitmen Büşra Çeçen tarafın-
dan verilecek. 

Belediyeden yapılan açık-
lamada şu ifadeler kullanıldı:
“Kurslara kayıt yaptırmak ve
detaylı bilgi almak isteyen ka-
tılımcılar Turgutlu Belediyesi
Hizmet Binası 7. katında yer
alan Kültür ve Sosyal İşler Mü-
dürlüğüne gelebilir veya 0236
313 21 22 numaralı telefonu
arayabilirler.”

Turgutlu Belediyesi kadınlara özel
pilates kursu düzenliyor!
Turgutlu Belediyesi kadınlara özel
pilates kursu düzenliyor!

KırKağaÇ Belediyesi, ilçe merkezinde ağaç bakımı ve
kireçleme çalışmalarını yaparak sokakları daha güzel bir görü-
nüme kavuşturuyor. 

Kırkağaç Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri, ilçe
genelinde ağaç bakım ve kireçleme işlemleri gerçekleştiriyor.
Çalışmalar, ilçenin çevresel estetiğini artırmayı ve doğa dostu
bir ortam yaratmayı hedefliyor.

Ağaç bakım çalışmalarında, ağaçların sağlıklı büyümeleri
için gerekli bakım ve tedavi işlemleri uygulanıyor. Ayrıca, ki-
reçleme işlemi ile ağaçların kökleri güçlendirilerek, çevreye
daha uzun ömürlü ve sağlıklı bir yeşil alan kazandırılması sağ-
lanıyor. Ekipler, bu işlemleri dikkatle gerçekleştirerek ilçenin
doğasına değer katıyor.

Kırkağaç’ta ağaç bakımı ve 
kireçleme çalışmaları yapılıyor

Gördes Belediyesi, vatan-
daşlara daha kaliteli hizmet ve-
rebilmek için ilçede çeşitli
çalışmalarına devam ediyor. 

Gördes Belediyesi, ilçede
başlattığı çeşitli projeleri hızla
hayata geçiriyor.

Kent LoKantası Yapım 
ÇaLışmaLarı 

devam ediYor
Gördes Belediyesi tarafın-

dan başlatılan Kent Lokanta-
sı'nın yapım çalışmaları tüm
hızıyla devam ediyor. Kent Lo-

kantası, dar gelirli vatandaşları-
mıza uygun fiyatlarla sıcak
yemek imkânı sunmayı hedefli-
yor. Çalışmaların tamamlanma-
sının ardından daha fazla
vatandaşa hizmet verilecek.
Sebze Pazarının alanında yapı-

lan genişletme çalışmaları
devam ediyor. 

Belediye, pazar alanını bü-
yüterek, hem esnaflarımızın
hem de vatandaşlara daha
rahat alışveriş yapabilmesini
sağlamayı hedefliyor. Ayrıca,
dolgu çalışmaları ile pazar ala-
nının daha kullanışlı hale gel-
mesi amaçlanıyor.

Gördes Belediyesi, ilçenin
otogar alanında yenileme çalış-
maları kapsamında yıkım iş-
lemlerine başladı. Yıkım
işlemleri kontrollü bir şekilde
gerçekleştirilerek, otogarın
daha modern bir yapıya kavuş-
turulması hedefleniyor.

Zabıta eKipLerinden 
paZar Yeri ve teZGâh 

temiZLiği desteği
Zabıta ekipleri, sebze paza-

rındaki esnaflara pazar yeri ve
tezgâh temizliği için çöp poşet-
leri dağıttı. Ekipler, esnaflarımı-
zın çevre düzenlemesine katkı
sağlamalarını amaçlayarak,
pazar alanının temiz ve düzenli
olmasına destek oluyor. 

haber merkezi 

Gördes Belediyesi çalışmalarına hız verdi

Cansu MERİÇ
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İl ve ilçe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 231 58 59

ÇAĞRI ECZANESİ
0236 239 28 84

ADA ECZANESİ

HEKİMOĞLU ECZANESİ

0236 231 09 73

0236 232 23 23

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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VİTAMİN ECZANESİ 
1877 - Osmanlı Rus Savaşı: Rus ordusu 5 aydır süren kuşatma sonrası
Plevne'yi aldı.
1898 - İspanyol-Amerikan Savaşı sonrası Küba, İspanya’dan bağımsızlığını
kazandı.
1901 - İlk Nobel ödülleri verildi.
1902 - Mısır'da Nil nehri üzerinde inşa edilen Aswan Barajı hizmete girdi.
1964 - Martin Luther King, Nobel Barış Ödülü'nü aldı.
1970 - Rus yazar Aleksandr Soljenitsin, Nobel Edebiyat Ödülü'nü aldı.
2002 - Bangladeş, gözaltına aldığı iki Avrupalı gazeteciyi serbest bıraktı.
2003 - İranlı Shirin Ebadi, Nobel Barış Ödülü'nü alan ilk müslüman kadın
oldu.

GÜNÜN OLAYI

MANİSA'NIN Akhisar ilçe-
sinde 5 ton etil alkol geçirildi, 1
şüpheli gözaltına alındı.

İl Emniyet Müdürlüğü Ka-
çakçılık ve Organize Suçlarla
Mücadele Şube ekipleri, İnönü
Mahallesi'nde sahte içki üretil-
diği belirlenen bir adrese ope-
rasyon düzenledi.

Depoda yapılan aramada 5
ton etil alkol ele geçirildi.

Olayla ilgili A.Ç. gözaltına
alındı. AA

5 ton kaçak etil alkol ele geçirildi
Jandarma Astsubay Çavuş Erkan Duman 
memleketi Kütahya'da toprağa verildi   

MANİSA'NIN Akhisar il-
çesinde görev yapan ve te-
davi gördüğü hastanede
hayatını kaybeden Jan-
darma Astsubay Çavuş
Erkan Duman, memleketi
Kütahya'da toprağa verildi.   

qTedavi gördüğü hasta-
nede hayatını kaybeden 26

yaşındaki Jandarma Astsu-
bay Çavuş Erkan Duman
için Kütahya merkeze bağlı
Söğüt köyünde ikindi na-
mazını müteakip cenaze na-
mazı kılındı. Cenaze
törenine Duman'ın yakınları,
meslektaşları ve çok sayıda
vatandaş katıldı. Kütahya İl

Müftü Yardımcısı Salim
Üzülmez'in kıldırdığı cenaze
namazı ve yaptığı tezkiyenin
ardından Duman, Söğüt
köyü kabristanlığında dua-
larla toprağa verildi. Cenaze
törenine katılan Kütahya İl
Jandarma Komutanı Albay
Vedat Kültür, Duman'ın aile-
sine başsağlığı diledi. İHA

Jandarma astsubaya 
hüzünlü veda

Yeşil alanlarda yabani ot temizliği
MANİSA Büyükşehir Beledi-

yesi Kent Estetiği Dairesi ekipleri
tarafından kent gelinde havuz
bakım ve onarım çalışmaları
devam ediyor. Çalışmalar kapsa-
mında 15 Temmuz demokrasi
meydanında bulunan 8 havuzu-

nun tüm boru sistemi ve nozulları
yenilendi, motor bakımları ya-
pıldı. Kent Estetiği Dairesi Baş-
kanı Emine Müge Kuğu, “Bakım
ve onarım çalışmalarımız Manisa
merkez ve ilçelerinde hızla
devam ediyor. Amacımız, vatan-

daşlarımızın keyifle vakit geçire-
bileceği daha güzel ve modern
alanlar oluşturmak. Bu doğrul-
tuda tüm ekiplerimizle kent gene-
linde çalışmalarımızı
sürdürüyoruz” dedi. 

Haber merkezi

Aracında sentetik ecza ile 
yakalanan şahıs tutuklandı   

MANİSA'NIN Yunusemre
ilçesinde jandarma ekipleri ta-
rafından durdurulan araçta ya-
pılan aramada 1187 adet
sentetik ecza hapı ele geçirildi.
Araçta bulunan 2 kişiden biri
tutuklanarak cezaevine gönde-
rildi.   

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı İstihbarat ve KOM
Şube Müdürlüğü ile Yunu-
semre İlçe Jandarma Komu-

tanlığı ekiplerince 8 Aralık
Pazar Günü ortak yapılan ope-
rasyonda, S.Ç. ve E.K. isimli
şahısların içerisinde bulunduğu
araçta yapılan adli aramada,
1187 adet sentetik ecza hapı
ve 2 adet cep telefonu ele ge-
çirildi. Araçta bulunan E.K.
isimli şüpheli cumhuriyet sav-
cısının talimatı ile çıkarıldığı
mahkemece tutuklandı.  

İHA

Alaşehir’de uyuşturucudan 3 tutuklama   
MANİSA'NIN Alaşehir ilçe-

sinde emniyet güçleri uyuştu-
rucu tacirlerine göz açtırmıyor.
Araçta uyuşturucu taşıdıkları
tespit edilen 3 zanlı çıkarıldık-
ları mahkeme tarafından tutuk-
landı.  

Alaşehir İlçe Emniyet Mü-
dürlüğü Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Büro Amirliği
görevlilerince 8 Aralık Pazar
günü analiz çalışmaları kapsa-
mında Alaşehir girişinde şüphe

üzerine durdurulan bir otomo-
bilde yapılan aramada 41.84
gram metamfetamin maddesi,
2 adet uyuşturucu içme apa-
ratı ve 1 adet tabanca ele geçi-
rildi. Araçta bulunan, H.U. (28),
M.E. (33) ve A.L. (44) isimli 3
şüpheli şahıs gözaltına alındı.
Şüpheli şahıslar polisteki sor-
gularından sonra çıkarıldıkları
mahkeme tarafından tutuk-
landı. 

İHA
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YunTDağı’nDaKi 31 ma-
halleyi kırsal mahalle statüsüne
geçirmek için adım atan Yunu-
semre Belediyesi, bölgedeki
Yayla Mahallesi’ndeki tarımsal
sulama sistemini faaliyete geçi-
riyor. Sistem sayesinde mahalle
sakinleri katma değerli ürünler
üretecek.   

‘Güçlü çiftçi, güçlü Yunu-
semre’ diyerek kırsal kalkınma
hamlelerine öncelik veren Yu-
nusemre Belediyesi, Yuntdağı
bölgesinde bulunan 31 mahal-
lesini kırsal mahalle statüsüne
kavuşturmak için harekete ge-
çerken, bölgede bulunan
Yayla Mahallesi’nde ise yılların

hasretine son veriyor. Uzun
yıllar önce bölge halkının ta-
rımsal sulama yapması için
kazılan sondajda teknik prob-
lemler gideriliyor. 180 metrelik
sondajda bulunan 22 kilowatt-
lık dalgıç saatte 28 ton suyu
depoya basacak. 320 dekarlık
alanda kapalı sistem damlama
sulama sistemi kullanılarak
yeraltından temin edilen su ta-
sarruflu olarak üreticinin tüke-
timinde olacak. Bölgede
yoncadan zeytine, domates-
ten bibere pek çok katma de-
ğerli ürün yetiştirilerek halkın
ekonomik gücünün artırılması
sağlanacak. 

YıLLaRın HasRETi
sOn BuLuYOR 

Mahallelerinde tarım ve
hayvancılığın önemli bir geçim
kaynağı olduğunu belirterek,
tarımsal sulama sisteminin
önemine dikkat çeken Yayla
Mahalle Muhtarı Ramazan
Kahraman, 13 yıllık hasretin
son bulduğunu dile getirdi.
Kahraman, “Bu sistem 13 yıl
önce kurulmuştu. Bu süre bo-
yunca sistemin hasretini çektik.
İnşallah önümüzdeki günlerde
hizmete alınarak mahallemizin
tarımsal sulamasına katkı vere-
cek. Uzun zamandır beklediği-
miz tarımsal sulama sistemimiz

mahallemizin sakinlerine eko-
nomik katkı sunacak. 320 dö-
nüme yakın bir arazimiz suya
kavuşacak. Umarım bu sistem
ilerleyen süreçte de büyüyerek
devam eder. Yapılan hizmet
için başta Semih Başkan olmak
üzere herkese teşekkür ediyo-
rum” dedi. 

“KıRsaL KaLKınMa
Bu GiBi PROJELERLE 

OLuR” 
Bölgede hayvancılığın da

önemli bir gelir kaynağı oldu-
ğunu anlatan mahalle sakinle-
rinden Fevzi Dolgun ise kırsal
kalkınmaya verdiği destekten
dolayı Başkan Semih Bala-
ban’a teşekkür etti. Dolgun ko-
nuya ilişkin yaptığı açıklamada,
“Vatandaşımız böyle hizmetleri
bekliyor. Sulama tarım gayet
iyi. Ekonomik olarak katkı sağ-
lar ancak tarımsal sulama sis-
teminin büyütülmesi de
gerekiyor. Burada domatesten
bibere, zeytinden yoncaya pek
çok ürün yetişiyor. Halkımız için
önemli bir gelir kaynağı sağla-
yacak olan hizmeti uzun za-
mandır bekliyorduk. Kırsaldan
kalkı nma bu gibi hizmetlerle
olur. Semih Başkanımıza teşek-
kür ediyorum” diye konuştu. 

sisTEMin KaPsaMa 
aLanı GEniŞLETiLECEK 
Yayla Mahallesinde bulu-

nan tarımsal sulama sisteminin
bölge halkının kalkınmasına
önemli bir katkı sağlayacağını
belirten Yunusemre Belediye
Başkanı Semih Balaban, üreti-
cilerin sorunlarını çözmeye
devam edeceklerini belirtti.
Başkan Balaban açıklamasında
şu ifadelere yer verdi: “Üretici-
mizin yüzü gülsün diye uzun
zamandır sorunlarının çözül-
mesi beklenen Yayla Mahallesi
tarımsal sulama sistemini aktif
ediyoruz. Mahallemizde 320
dekar arazi can suyuna kavu-
şacak. Yaz aylarında çiftçimizin
sulama sorunu yaşamaması
için elimizden gelen desteği

halkımıza sunmaya devam
edeceğiz. İnşallah tarımsal su-
lama sistemimizi büyüterek
halkımızın hizmetine sunaca-
ğız.” 

YaYLa'Da KaTMa 
DEğERLi ÜRÜnLER 

YETiTiRiLECEK 
Sondaj 180 metre derinliğe

sahip iken elektrik şebekesin-
den sağlanan enerji ile yeraltın-
dan çıkartılan saatte 28 ton su
700 metre uzaklıktaki depoya
basılıyor. Mahalledeki depoda
biriken su, yeraltında bulunan
borular aracılığı ile 320 dönüm
büyüklüğündeki araziye can
suyu oluyor. iHa

Tarımsal sulama sistemi faaliyete geçiyor   

YunusEMRE Muhtarlar
Derneği Başkanı Ziraat Mühen-
disi Bedriye Pehlivan ve Yöne-
timi, Manisa 112 Çağrı
Merkezinde Vali Yardımcısı
Mustafa Yıldız, 112 Çağrı Mer-
kezi Müdürü Cüneyt Bingöl'ü
ve GAMER Müdürü Ali Dede-
ler'i ziyaret ederek hayat kurtar-
makta çok büyük önem taşıyan
Acil Sağlık Hizmetleri Haftasını
kutladı.   

Yunusemre Muhtarlar Der-
neği Başkanı Bedriye Pehlivan
ve yönetim kurulu üyeleri her yıl
1-7 Aralık tarihleri arasında kut-
lanan Acil Sağlık Hizmetleri
Haftası dolayısıyla geçen yıl
ortak projeye imza attıkları Ma-

nisa 112 Acil Çağrı Merkezini
ziyaret ederek çalışanların haf-
talarını kutladı. 

Yunusemre Muhtarlar Der-
neği Başkanı Bedriye Pehlivan
ziyarette yaptığı açıklamada,
"Bilindiği üzere 2023 yılında ta-

mamladığımız İçişleri Bakanlığı
Sivil Toplumla İlişkiler Genel
Müdürlüğü tarafından onayla-
nan Manisa Valiliği koordine-
sinde, Manisa İl Sağlık
Müdürlüğü, Manisa 112 Acil
Çağrı Merkezi ve Yunusemre

Muhtarlar Derneğimiz tarafın-
dan hayata geçirilen 'Hayat
kurtarmakta biz de varız' pro-
jesi kapsamında il genelinde
muhtarlarımıza ve merkez ilçe-
lerdeki azalara uygulamalı ilk-
yardım eğitimi verildi. Bu
süreçte bizler acil sağlık hiz-
metlerinin önemini daha da
kavradık. Onlar hayat kurtarıyor
ve bunu yaparken bambaşka
bir sorumluluk yükleniyorlar. Bu

nedenle hepsi birer kahraman.
Ne kadar teşekkür etsek az.
İnsan yaşamının en kritik
anında,  her şartta büyük feda-
karlıkla görevini yapan Acil
Sağlık Hizmetleri Çalışanlarımı-
zın Acil Sağlık Hizmetleri Haf-
tası kutlu olsun." dedi. 

Manisa 112 Çağrı Merkezi
yöneticileri ve çalışanları da ya-
pılan ziyaretten duydukları
memnuniyeti dile getirdi.  iHa

Muhtarlar Acil Sağlık Hizmetleri Haftası’nı kutladı   

Manisa'nın Alaşehir ilçe-
sine bağlı kırsal mahallelere be-
lediye tarafından sağlanan
tarım makineleri desteği çiftçi-
lerin yüzünü güldürdü. Gün-
lerce süren işlerini dakikalar
içinde halleden üreticiler verilen
hizmetten de ücretsiz olarak
yararlanıyor.  Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ile Alaşehir Bele-
diyesi 29 kırsal mahalleye
zeytin kırma, zeytin çizme,
ceviz soyma, üzüm sıkma ma-
kineleri desteği verdi. Özellikle
kadınlar başta olmak üzere çift-
çiler günlerce elle zeytin kır-
maktan, çizmekten ve ceviz
soymaktan kurtuldu. Makine-
lerden ücretsiz olarak yararla-
nabilecek olan mahalle
sakinleri günümüzün teknoloji-
sini ayaklarına getiren belediye-
lere teşekkür ederken, Alaşehir
Belediye Başkanı Ahmet Öküz-
cüoğlu, mahalle sakinlerini zi-
yaret ederek desteklerin devam
edeceğini söyledi.  

GÜnLERCE sÜREn 
iŞLER DaKiKaLaR 

iÇinDE BiTiYOR  
Elemli Mahallesi'nde çiftçi-

lik yapan Muzaffer Cura, "Eski-
den hanımlar günlerce zeytin

kırıp, çiziyordu. Belediyemizin
bu hizmetinden dolayı çok
mutluyuz. İstirahat ediyoruz,
hanımlar dinleniyor. Eskiden
birer birer diliyorduk, şimdi 5
dakikada bitiyor. Bir dakikada
bir kelter çıkarıyor. Belediye
Başkanımıza teşekkür ederim.
Ondan Allah razı olsun" dedi.   

Belenyaka Mahallesi'nde
vatandaşlarla sohbet eden Ala-
şehir Belediye Başkanı Ahmet
Öküzcüoğlu, "Manisa Büyük-
şehir Belediyemiz ile iş birliği
halinde ihtiyaca göre mahalle-
lerimize zirai araçlar desteği ve-
riyoruz. Manisa Büyükşehir

Belediyemiz Kırsal Hizmetler
Dairesi Başkanlığı ve Alaşehir
Belediyesi Kırsal Hizmetler Mü-
dürlüğümüz çiftçilerimize des-
tekler vermeye devam ediyor.
Amacımız onların gündelik ya-
şantılarını kolaylaştırmak. Verdi-
ğimiz makine ve ekipman
desteği ile onlara destek ol-
maya çalışıyoruz. Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanımız
Ferdi Zeyrek ihtiyaca göre ma-
hallelerimize zeytin kırma ve
çizme makinesi, ceviz soyma
makinesi, üzüm suyu sıkma ve
salça makinesi gibi tarım alet-
leri desteği, Alaşehir Belediyesi
olarak da çilek dikme makinesi
olmak üzere 29 kırsal mahalle-
mize destek verdik. Çiftçileri-
miz zeytinlerini ücretsiz olarak
kırdıracak, çizdirebilecek,
üzümlerini sıktırıp suyunu çıkar-
tabilecek, cevizlerini soydurabi-
lecekler. Çileklerini makine ile
kolayca dikebilecekler. Amacı-
mız çiftçilerimize sosyal beledi-
yecilik kapsamında destek
olabilmek. Desteklerimiz
devam edecek" şeklinde ko-
nuştu.   iHa

Alaşehir Belediyesi’nden üreticilere 
tarım makinesi desteği 
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mAnİsA’DA 31 Mart yerel
seçimlerinin ardından Cumhuri-
yet Halk Partisi’ne geçen Ma-
nisa Büyükşehir Belediyesi’nde
yeni görevlendirmeler sürü-
yor. Bu kapsamda Ma-
nisa Su ve
Kanalizasyon İda-
resi (MASKİ) Genel
Müdürlüğü’nde de
atamalar yapılıyor. 

Geçtiğimiz dö-
nemlerde GDZ
Elektrik Dağıtım A.Ş.
Manisa Bölge Müdür-
lüğü görevinde bulunan
Özgür Bülent Çamur, MAS-
Kİ’ye Genel Müdür Yardımcısı
olarak atandı.

ATAmADA DemİrHAn 
gÖZAÇAn AYrInTIsI

Çamur’un, kendisi gibi elek-
trik mühendisi olan, Manisa

Büyükşehir Belediyesi’nde
işe alımların CHP İl

Başkanı İlksen Özal-
per ile birlikte so-
rumlusu olduğu
söylenen Demir-
han Gözaçan’ın
referansı vasıta-
sıyla işe alındığı id-

diaları da atamayla
birlikte gündeme

geldi.
Manisa’da uzun yıllardır

hemen her gün yaşanan elek-
trik kesintileri nedeniyle isyan

eden vatandaşlar, bu atamaya
da “Elektrik kesintilerini çözdü,
su kesintilerini de kesin çözer
diyerek” alaylı bir tepkide bu-
lundu. 

BAŞArIlI mÜDÜr 
gDZ’Den sOnrA 

mAsKİ’Yİ De 
KurTArACAK

Eleştiriler bununla da sınırlı
kalmadı. Manisa’da elektrik ke-
sintilerinin yanı sıra su kesintile-
rinden de mustarip olan
vatandaşlar, “Başarılı müdürü-
müz GDZ’yi kurtardı, şimdi de
sıra MASKİ’ye geldi. Bundan
sonra Manisa halkı susuzluk
çekmez” diyerek imada bu-
lundu. Haber merkezi

Manisa Büyükşehir Belediyesi Su ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ) Genel Müdürlüğü’nde dikkat çeken bir atama yapıldı… 

Manisalılar yeni atamaya böyle tepki gösterdi: 
Elektriği çözdü sıra suya geldi

Yunusemre Belediyesi,
kadınlara seçme ve seçilme
hakkının verilmesinin 90. yıl dö-
nümü ve 10 Aralık İnsan Hak-
ları Gününü anlamlı bir
etkinlikle kutladı. Etkinlikte, Ma-

nisa genelinde seçilmiş veya
geçmiş dönemlerde görev yap-
mış kadınlar bir araya geldi.

Kadınlara seçme ve seçilme
hakkının verilmesinin 90. Yılı,
10 Aralık İnsan Hakları Günü

dolayısıyla Manisalı seçilmiş
kadınlar bir araya geldi. Yunu-
semre Belediyesi'nin ev sahipli-
ğinde Mesir Tabiat Parkı
Yunuspark Kafe’de gerçekleşti-
rilen buluşmaya Yunusemre
Belediye Başkanı Semih Bala-
ban ve Eşi Serap Balaban, Be-
lediye Başkan Yardımcısı
Emine Özge Arslan, belediye
başkan yardımcısı, belediye
meclis üyesi, muhtar, siyasi
partilerin temsilcisi ve dernek
başkanı olan kadınlar katıldı. 

“KADInlAr OlmADAn 
Bİr TOPlum

İlerleYemeZ”
Etkinlikte konuşan Başkan

Balaban, Türk toplumunda ka-
dının önemine değindi. “Kadın-
lara Türkiye Büyük Millet
Meclisi’nde seçme ve seçilme
hakkının tanınmasının 90. yıl

dönümünü kutluyoruz. Cumhu-
riyet, kadınlara eşit ve özgür bir
yaşam vaat etmiştir. Mustafa
Kemal Atatürk’ün kadınlara ver-
diği değerin bir örneği olan bu

hak, her geçen gün daha iyi
anlaşılmaktadır. Kadınların siya-
sette söz hakkının artmasıyla
ülkemiz daha güzel günler gö-
receğine inanıyorum” dedi.

Başkan Balaban, kadınların her
alanda daha aktif rol üstlen-
mesi gerektiğini belirterek bu
tür etkinliklerin devam edece-
ğini ifade etti. Haber merkezi

Başkan Balaban seçilmiş kadınları ağırladı 

TurguTlu Belediyesinin
en önemli kültürel durakların-

dan birisi olan Turgutlu Kent
Müzesi, kentin tarihinin öğre-

nildiği bir merkez olma işlevini
sürdürüyor. Öğrencilerin

yoğun olarak ziyaret ettiği
Kent Müzesi, Turgutlu tarihi ve
kültürü alanında farkındalık
oluşturuyor.  

Turgutlu Belediyesi Kültür
ve Sosyal İşler Müdürlüğüne
bağlı olarak çalışmalarını sür-
düren Turgutlu Kent Müzesi,
her gün çok sayıda ziyaretçiye
ev sahipliği yapıyor. 

Öğrenci gruplarının da
yoğun olarak ziyaret ettiği
müze, yaşadıkları kent hak-
kında bilgi sahibi olmalarına
vesile oluyor. 

Kent Müzesi’nin çok
önemli bir işleve sahip oldu-
ğunu ifade eden Turgutlu Be-

lediye Başkan Yardımcısı Hü-
seyin Maliz, “Müzemiz envan-
terinin ve içeriğinde yer verilen
konuların yanında ziyaretçile-
riyle daha da zenginleşiyor.
Özellikler genç ziyaretçilerimi-
zin, öğrencilerimizin müzeye
gelmeleri bizleri ayrıca mutlu
ediyor. 

Onların Turgutlu’ya dair
bilgi sahibi olmaları, yaşadık-
ları yeri tanımaları çok değerli.
Bu anlamda öğrencilerimizin
müzemizi ziyaret etmelerine
vesile olan okul idarecilerimize
ve öğretmenlerimize ayrıca te-
şekkür ediyorum.” şeklinde
konuştu.  İHA

Yaşadıklarını ilçenin tarihini 
Kent Müzesinde öğreniyorlar   

Yunusemre Belediyesi,
İlçe Sağlık Müdürlüğü'nün iş-
birliği ile Maldan ve Yağcılar

Mahallesinde yaşayan kadın-
lara yönelik kanser taraması
ve bilgilendirme etkinliği dü-

zenledi.  Kanserden korunma
ve erken teşhisin önemi konu-
sunda farkındalık oluşturmayı

hedefleyen Yunusemre Bele-
diyesi, ilçede yer alan Maldan
ve Yağcılar Mahallesinde ya-
şayan kadınları Merkezefendi
Devlet Hastanesi Kanser
Erken Teşhis ve Tarama Eğitim
Merkezi (KETEM)'ne yönlendi-
rerek gerekli taramaların yapıl-
masını sağladı. Taramaların
ardından, Mesir Tabiat Par-

kı'nda düzenlenen bilgilen-
dirme toplantısında da meme
kanserinde erken teşhisin
önemi ele alındı, Sağlık İşleri
Müdürlüğü'nün yaptığı hiz-
metler konusunda bilgi verildi.
Toplantıya Yunusemre Bele-
diye Başkan Yardımcısı Ali
Gök ve Sağlık İşleri Müdürü
Birsen Öcal katılarak katılımcı-

lara bilgi verdi. Etkinlik so-
nunda Maldan ve Yağcılar Ma-
hallesi sakinleri, verilen
hizmetten duydukları memnu-
niyeti dile getirerek Yunu-
semre Belediyesi'ne teşekkür
etti. Yapılan bilgilendirmelerin
ardından kadınlar, Yunusemre
Belediyesi Manisa Osmanlı
Müzesi'ni gezdi.  İHA

Yunusemreli kadınlar kanser
konusunda bilgilendirildi 
Yunusemreli kadınlar kanser
konusunda bilgilendirildi 
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Okun yaydan çıktığını artık kabullenelim.
Bu cümle hiçbir zaman pes etmek anlamına
gelmesin. Bu yaydan çıkan okun hedefinin ne-
resi olduğu ve nereye saplanacağını belirleye-
lim. Bir çok hamasi laflar ile okun hedefini
şaşırtmayalım. (BYD istihdam sağlamayacak,
Manisa’ya faydası yok diyenler var. İstihdam
sağlasa göç gelecek, göç gelince gecekondu-
laşma olacak, zaten bozuk olan Manisa, eko-
nomisi, eğitimi, sosyal hayatı, trafiği daha da
bozulacak bırakın istihdam yerine robotlar ça-
lışsın, ülke kazansın, biz de sütünden yağın-
dan nasıl faydalanırız onun hesabını yapalım
bir başka yazımda bu et sütten de bahsede-
rim.)

Herbirinin cevabı var. Tarım alanlarından
bilinçli ve modern tarımla bire on alabilir miyiz
onun hesabını onun çalışmalarını yapalım.
Dünyanın ilacını gübresini kullandığımız bir
tarım olmaz olamaz, hele bir de bu konularda
dışa bağımlıysak. Az ilaç az gübre çok verim
hastalıksız bir tarımı hedefleyelim kaybettiği-
miz toprakları verimi  yükselterek geri döndür-

meye çalışalım. Medeniyet denilen tek dişi kal-
mış canavara karşı koymak çok zor bu mede-
niyetin teknolojilerini tarıma yönlendirelim. Her
türlü alet edavat ekipmanından tutunda ilaç,
gübre, tohum, iç ve dış pazara kadar çareleri
bu canavarı kullanarak geliştirelim. (Bkn:
Nazım Şafak anlatıyor ama uzun vadeli anlatı-
yor dinlemek uygulamak istemeyenler günü
kurtarma hesabındalar.) 

Tarım alanı dediğimiz tarlaların ekilir biçilir
arazilerin, bugüne kadar nasıl parça parça yok
olduğuna şöyle bir kuşbakışı izleyelim: 

Muradiye’nin batı ve kuzey batısı: Tekel
tütün depoları, KHK yurtları, Yunusemre Bele-
diye Şantiyesi, yetmemiş yeni şantiye geniş-
leme alanı, büyükşehir belediyesi şantiye
alanı, Akgedik Muradiye CBÜ Kampüs yerle-
şimlerinin çok büyük atıksu arıtma tesis alanı
ve 10 sene önce 6000 nüfuslu dört mahalle-
den oluşan ve on senede çarpık gelişmiş Mu-
radiye ve yeni imar planı ile genişleme alanı.
Şimdi Yunusemre Belediyesi Muradiyeyi ilçe
yapacağız diyor. Tüm bunlar ayaklar üzerinde
ikinci kat bir Muradiye yapmakla olmaz nereye
gidiyor mümbit tarım alanlarına. Bir on yıl
sonra Muradiye, bir yönden Bağyoluyla öte
yönden Yağcılarla birleşirse şaşırmayalım.

Gelelim Muradiye OSB ve TOKİ’lere. Allah-
tan buraları ekilir biçilir arazi değil. Doğa,
ovada ne kadar taş kaya varsa bu bölgeye

toplamış. Buraları, yok olan Muradiye Ovasına
yapılacak yerleşimlere ayırmak için bize bırak-
mışlar. Mevcut TOKİ’lerden çok daha geniş bir
alan. Yapın uydu kentleri sağlayın raylı sis-
temle ulaşımı önleyin çarpık yapılaşmayı Allah
razı olsun diyelim.

Gelelim Menemen yolu üzerindeki Akgedik
kavşağına Buradan kuzeye Yağçılar’a bağla-
nın hem araçlar hem raylı sistemi taşıyacak
cafcaflı bir köprü yapın. Gedizi de geçin hatta
Menemen yolunu geçtiğiniz köprüyü uzatın
aynı şekilde Gediz’i de geçin, köprünün kuzey
yönündeki ayağının bastığı yere, her türlü do-
natısı olan donanımı olan gelişmiş çağdaş
imar planını yapın. (Bu dediğim köprü ayağı-
nın bastığı yerde Ruh ve sinir hastanesine ay-
rılmış 200 bin metre kare alan var kaldırın
yapmayın mevcut hastanenin nesi var koca-
man bahçesi eski binaları var burayı planla-
yın.) Bu bölgede Uzunburun bölgesi gibi, taşı
toprağı kayaların toplandığı alan. Bu taşı top-
rağı altın yapın konutları buraya yamaçlara pa-
ralel basmak basamak sıralayın. Bu bölgeler
hazine alanı çok az sit alanı da var. oraları da
arkeopark yapacağız deyin siti aşın. 

Bir yandan şehir içi ulaşımında kullanacağı-
nız raylı sistemin biraz farklısını banliyö trenini;
Çobanisa’dan kaldırın, hatta Turgutlu’ya kadar
uzatın, Akpınar, Nurlupınar, Kazım Karabekir,
Ahmet Bedevi duraklarından, Manisa İstasyo-
nuna buradan Horozköy, Muradiye Akgedik
kavşağından dönün Yağcılara, bu yeni yerle-

şimlere ulaşın hatta CBÜ’ye bile gidin. Şimdi,
Bağyolu ile Gülbahçe arasına, zeytin ormanı-
nın içinde baraj manzaralı villalar yapılıyor bu-
raya kadar uzatıp bu trene ring yaptırın.
Planlarken hızlı tren projesini, hattını es geç-
meyin.

Tarımı da kurtardık, sanayiyi memnun ettik,
insanları da keşmekeşten kargaşadan arındı-
rarak mutlu ettik. 

Bu işler sabır ister geleceğe yatırım böyle
yapılır günü kurtaralım derseniz saksağan gibi
sekerek imar yapar içine de edersiniz. 

Yeri gelmişken Rahmetli Belediye Başkanı
Ertuğrul Dayıoğlu’nun başından geçmiş bir
anısını anlatayım. Ahmetli Sol Sahil Sulama
Projesi kapsamında su kanalları ve kanalet-
lerle Manisa ovasını sulu tarıma açmışlardı 60
sene önce. Nurlupınar Akpınar malumunuz
gecekonduların ilk başladığı mahalleler. Bu
mahalle sakinleri Dayıoğluna gelmişler, “Su
kanallarında çocuklarımız yüzüyor, boğuluyor,
ayrıca karşıdan karşıya geçemiyoruz” diye şi-
kayette bulunmuşlar. Dayıoğlu “Siz gidin ben
oraya geliyorum yerinde inceleyelim” demiş.
Reis arabadan iner inmez, “Aaaa bu kanalı ne
zaman yapmışlar” diye hayret ifadesiyle sor-
muş. “Yaa resi bey o kanal vardı zaten” dedik-
lerinde. “E kardeşim göz göre bu kanalın
neredeyse içine gelmiş ev yapmışsınız kanalın
suçu ne?” Deyivermiş.

Cansu MERİÇ

SALI SOHBETLERİ

AZMİ AÇIKDİL

OK YAYDAN ÇIKTI

İyİ Partİ Şehzadeler ilçe
başkanlığına iş insanı ve eği-
timci Gözde Aytaç atandı.

İYİ Parti Manisa İl Başkanı
Av. Ali Zafer İksir’in İYİ Parti
Genel Merkezinden gelen
atama yazısını Gözde Aytaç’a
takdimiyle Başkan Aytaç res-
men göreve başladı. 

"GÖZde BaşKanımıZa 
Başarılar dİlİyorum"
Başkan İksir atama sonrası

yaptığı açıklamada, “Bizlerin
teklifi Genel Başkanımız Sayın
Müsavat Dervişoğlu’nun olurla-
rıyla Şehzadeler ilçe başkanlığı-
mıza Gözde Aytaç atanmıştır.
Partimizin kuruluşundan bu-
güne kadar emek verenlere te-
şekkür ederim. Bizler İYİ Parti
olarak, kişisel sorunların ka-

muoyuna yansıtılmasından
çok, milletimizin dertlerine der-
man olmaya odaklanmalıyız.
Manisa teşkilatımız ve halkımız
bilmelidir ki, İYİ Parti kadroları
her zaman milletimizin yanında
ve hizmetindedir. Tartışmaların
odağına şahıslar değil, çözüm
ve hizmet olmalıdır. Partimizin
kurumsal kimliği ve değerleri
her şeyin üstündedir. Gözde
Başkanımıza yeni görevinde
başarılar diliyor, birlikte çok
güzel işler yapacağımızın sö-
zünü veriyorum” dedi. 

"mİlletİmİZİn 
derdİyle 

dertleneceğİZ"
İl Başkanı Ali Zafer iksir’in

ardından söz alan Şehzadeler
İlçe Başkanı Gözde
Aytaç,”Bana bu görevi layık
gören Genel Başkanımız Müsa-

vat  Dervişoğlu, Teşkilat Başka-
nımız Hasan Toktaş ve İl Baş-
kanımız Ali Zafer İksir’e
teşekkür ederim. Bugüne kadar
çeşitli görevlerde bulunduğum
partimin artık Şehzadeler İlçe
Başkanı olarak görev yapmak-
tayım. Kadın bir ilçe başkanı
olarak sorumluluğumun ve bu-
lunduğum yerin önemini biliyo-
rum. Bizler İYİ Parti olarak
milletimizin derdiyle dertlene-
cek, gece gündüz demeden
hemşehrilerimizin sorunları için
mücadele edeceğiz. Herkes
şunu iyi bilsin ki İYİ Parti her
zaman milletinin yanında ola-
caktır. Buradan Şehzadeler il-
çemizin değerli sakinlerine
sesleniyorum; gelin hep birlikte
ülkemiz ve şehrimiz için müca-
dele edelim. Kapımız tüm hem-
şehrilerimize açık” dedi.  

İYİ Parti Şehzadeler’de Gözde Aytaç dönemi 

manİsa Gazeteciler Cemi-
yeti’nde düzenlenen törenle
başkanlık görevi, Ali Filiz-
kan’dan Önder Aydın’a devre-
dildi. Törende duygusal anlar

yaşanırken, iki başkan da ce-
miyete verdikleri ve verecekleri
katkılar için karşılıklı teşekkürle-
rini iletti.

teşeKKÜr PlaKetİ
İle veda

Görevini devreden Ali Filiz-

kan, cemiyetin gelişimi için bir-
likte çalıştığı yönetim kurulu
üyelerine ve meslektaşlarına
teşekkür etti. Önder Aydın ise
Filizkan’a, bugüne kadar cemi-
yete sunduğu katkılar dolayı-
sıyla bir teşekkür plaketi takdim

etti. Plaketi alırken duygusal
anlar yaşayan Filizkan, her
zaman cemiyetin yanında ola-
cağını ve destek vermeye
devam edeceğini söyledi.

“Bayrağı daHa İlerİ 
taşıyacağıZ”

Yeni Başkan Önder Aydın,
Filizkan’ın Manisa basını ve ce-
miyet için büyük bir emek ver-
diğini belirterek, "Cemiyetimizin
gelişimi ve meslektaşlarımızın
haklarını savunmak için bayrağı
daha ileriye taşımaya kararlıyız.
Birlik ve beraberlik içinde, Ma-
nisa Gazeteciler Cemiyeti’ni
daha iyi yerlere getireceğiz”
dedi.

Manisa Gazeteciler Cemi-
yeti’nin yeni başkanı Önder
Aydın, gazetecilik mesleğinin
saygınlığını korumak ve mes-
lektaşlar arasında dayanışmayı
artırmak adına çalışmalara

devam edeceklerini ifade etti.
Başkan Aydın, “Cemiyetimiz,
mesleki dayanışmayı güçlendi-

ren bir çatı olmaya devam ede-
cek” diyerek, yeni dönemin ha-
yırlı olmasını diledi.

Manisa’da geçtiğimiz Cuma günü düzenlenen genel kurulda Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nin yeni başkanı olan Önder Aydın, görevi Ali Filizkan’dan devraldı

Manisa Gazeteciler Cemiyeti’nde bayrak değişimi

İyİ Partİ Büyükşehir Be-
lediye Başkan Adayı Op.Dr.

Gürhan Özcan, Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı

Ferdi Zeyrek’in üst geçitlere
astığı "Halkımıza çağrımızdır.
Gelin Manisa’yı birlikte yöne-
tim" ilanlarıyla belediye baş-
kan adaylarının da bu çağrıya
kulak vermeleri gerektiğini be-
lirtti.

Başkan adaylarının aldıkları
oy oranlarıyla halkı temsil et-
tiklerini ifade eden Özcan,
“Belediye başkan adayları, se-
çime girdikleri dönemde hal-
kın sorunlarını dile getiren ve
projeler üreten kişiler olarak
bu tür çağrılara sessiz kalma-
malıdır. 

Ferdi Başkan, adayların

öneri ve eleştirilerini dikkate
alırsa halkın gerçek imzasını
almış olur” dedi.

"Projeler raflara 
Kaldırılmamalı"

Özcan, "Hasta yakınları
için konukevleri, toprak analiz
laboratuvarı, tarım şirketleri
gibi projeler halk tarafından
büyük ilgi gördü. Bu projeler
unutulmamalı ve mevcut yö-
netim tarafından hayata geçi-
rilmeli, halkımızın sorunlarını
not alıyor, basın ve sosyal
medya yoluyla çözüm önerileri
sunuyorum. Bu çalışmalarım,
sadece seçim dönemi için

değil, Manisa’nın geleceği
içindir” şeklinde konuştu.

"ferdİ BaşKanla 
Kİşİsel Husumetİm 

yoK"
Özcan, “Benim uyarılarım

ve eleştirilerim, mevcut baş-
kan Ferdi beyi rahatsız edebilir
ama ben esasında Ferdi baş-
kana yardım ediyordum, onun
iş yoğunluğundan, görmeye
fırsat bulamadığı konuları, dile
getirerek hazırlamasını sağlı-
yorum. Ferdi başkan ile kişisel
hiçbir husumetim yok. Kendi-
sini çok severim, Ferdi başkan
da gördüğü her yerde bana

karşı çok kibar ve sevgi dolu-
dur. Bizim Ferdi başkan ile
çok önceden dostluğumuz
var. Benim söylemlerim, yer
yer kırabilir ama sonucunda
faydası olur diye düşünüyo-
rum” dedi. 

“HalKın sesİ olmaya 
devam edeceğİm” 

Özcan, gelecekteki siyasi
hedefleriyle ilgili olarak da
“Manisa halkının sesi olmaya
devam edeceğim. 

Yeni adaylık süreçlerinde
de halkımıza hizmet için çalı-
şacağım” dedi. 

Haber merkezi 

Özcan’dan, Ferdi Zeyrek’in çağrısına destek Özcan’dan, Ferdi Zeyrek’in çağrısına destek 
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Manisa'nın Sarıgöl ilçesi-
nin dünyaca ünlü Çekirdeksiz
Sultaniye üzümleri yağmur,
çamur ve soğuğa rağmen örtü-
altı bağlarda üzüm kesim çalış-
maları devam ediyor. Yeni yıl
sofralarını süsleyecek ilk üzüm-
lerin hasadı ilçede devam edi-
yor.   

Temmuz ayında erkence
üzümlerin kesimleri ile başla-
yan üzüm kesim çalışmaları ve
20 Temmuz'dan sonra başla-
yan Çekirdeksiz Sultaniye
üzüm hasadı aralık ayının orta-
sına gelinmesine rağmen örtü-
altı üzüm bağlarında devam
ediyor. 

"Bağların YÜZDE 90'ı 

ÖrTÜ alTınDa

korUnUYor" 

Sarıgöl ilçesinde 113 bin
dekarlık üzüm bağının bulun-
duğunu ve bağların yüzde
90'ının örtü altına alındığını
ifade eden Sarıgöl Ziraat Odası
Başkanı Ali İhsan Ülgen, "Biz

üzüm bağlarımızı her yıl soğuk-
tan, doludan, iri yağmurlardan,
tozdan, aşırı sıcaklardan ko-
ruma amaçlı olarak örtü altına
alıyoruz. Bu sistemle ocak ayı-
nın ilk haftasına kadar bağlarda
hasat devam eder. Bağlarda
kullanılan beyaz kaneviçe örtü-
ler iki ve dört yıl kullanılabiliyor.
Örtülerin yardımıyla üzüm bağ-
larımız da adeta açık soğuk
hava deposu gibi olduğundan
dayanıklı olmaktadır." dedi. 

Ülgen, ilçedeki Çekirdeksiz
Sultaniye üzümlerin yüzde
85'inin yurt dışına ihraç edil-
mekte olduğunu geriye kalan
yüzde 15'inin de kurutmalık ve
sumalık olarak değerlendirildi-
ğini ifade etti. 

"sarıGÖl'DE HEr Yıl 

son ÜZÜMÜ BEn 

HasaT EDEriM" 

Sarıgöl ilçesinin Aşağıko-
çaklar Mahallesindeki üzüm
üreticisi Musa Topdemir, her
yıl en son üzümleri kendisinin
hasat ettiğini ifade ederek,

"Sarıgöl'de en son üzüm ha-
sadını örtü altındaki bağları-
mızdan ben yapmaktayım.
Bundan yıllar önce ocak ayı-
nın ilk haftası üzüm kesimi
yaptım. İşçilerime yeniyıl yaş
pasta keserek bağda ikram
ettim. Birlikte yeniyıl kutladık.
Yine ilçe Ziraat Odası Başkanı

Ali İhsan Ülgen tarafından geç-
tiğimiz yıllarda en son hasat
yapan kişi olarak küçük altınla
ödüllendirildim. Bu yıl 60
dönüm bağımda kesimler yeni
başladı. Tahminen ocak ayında
biter. Yılbaşı sofralarının taze
üzümleri Sarıgöl'den olacak."
dedi.  iHa

Yeni yıl sofralarını Manisa üzümü tatlandıracak   

Manisa Anemon Otel, 6
Aralık'ta Stratejik Satınalma
Derneği tarafından düzenle-
nen yoğun katılımlı özel bir et-
kinliğe ev sahipliği yaptı. 

Manisa iş dünyasının tanın-
mış isimlerinden Tuğba Onat,
etkinlikte derneğin tanıtımını
yaparak katılımcılara bilgiler
verdi.

Etkinliğe dernek üyeleri ve
sektörde faaliyet gösteren çok
sayıda davetli katıldı. Prog-
ram, satınalma alanında bilgi
ve deneyim paylaşımına ola-

nak sağlarken, katılımcılar ara-
sında yeni iş bağlantılarının
kurulmasına vesile oldu. Stra-
tejik Satınalma Derneği yetkili-
leri, bu tür organizasyonların
sektörel iş birliğini artırdığını

vurgulayarak, gelecekte ben-
zer etkinlikler düzenleme he-
deflerini dile getirdi.

Gecenin sponsorluğunu
Fiyat Defterim, İHA Global Lo-
jistik, Güvenay Turizm ve Ane-

mon Otel üstlendi. Etkinlik,
sektöre dair güncel konuların
ele alındığı ve katılımcıların
yeni iş fırsatları yakaladığı ve-
rimli bir buluşma olarak öne
çıktı.

Stratejik Satınalma Derneği sektör
temsilcilerini buluşturdu
Stratejik Satınalma Derneği sektör
temsilcilerini buluşturdu

akHisar Müftülüğü Diya-
net Gençlik Koordinatörlüğü,
Kula'da düzenlenen Eğitim,
Gençlik ve Kültür Kampına yüz

öğrenci ile katıldı. 
Kamp boyunca gençler

hem eğitici hem de eğlenceli
etkinliklere katılarak dolu dolu

bir program geçirdi.
Kampta tiyatro, halk oyun-

ları, matrak, geleneksel okçuluk
gibi çeşitli atölye çalışmaları

gerçekleştirildi. Ayrıca düzenle-
nen trekking ve doğa yürüyüşü
sırasında gençler, çevre bilinci
oluşturmak amacıyla doğadaki
çöpleri topladı. Bu etkinliklerin
ardından gençler, değerler eği-
timi atölyelerinde bir araya ge-
lerek farkındalık kazandıran
içeriklerle eğitim aldı.

Kampın en dikkat çeken et-
kinliklerinden biri, amfi tiyat-
roda düzenlenen gece etkinliği
oldu. Gençler, Çanakkale ru-
hunu yeniden canlandırarak ta-
rihi ve milli bir bilinç
oluşturmayı hedefledi. Etkinlik
sırasında hem duygusal anlar
yaşandı hem de birlik ve bera-
berlik mesajları verildi.

Akhisar İlçe Müftüsü Mu-

hammed Salman, gençlerle bir
araya gelerek onların gelişimi
ve farkındalığı üzerine bir ko-
nuşma yaptı. Salman, "21. yüz-
yılda genç olma, haz ve hız
çağında kendini muhafaza
edebilme" konularına değine-
rek gençlere önemli tavsiye-
lerde bulundu.

Pazar günü sona eren

kamp, gençlerin hem öğrene-
rek hem de eğlenerek keyifli
vakit geçirdiği bir organizas-
yon olarak hafızalarda yer etti.
Akhisar Diyanet Gençlik ekibi,
kampın ardından katılımcı
gençlere değerler eğitimine
yönelik katkılar sunmaya
devam edecek. 

Haber Merkezi 

Akhisar Diyanet Gençlik, Kula'da
Eğitim ve Kültür Kampına katıldı

Doğal gaz altyapı çalış-
malarının tamamlanmasının
ardından ilçe merkezindeki
yollarda meydana gelen bo-

zuklukların giderilmesi ama-
cıyla belediye ekipleri tarafın-
dan başlatılan parke taşı
tamirat çalışmaları yoğun bir

şekilde devam ediyor. Yolların
daha konforlu ve güvenli bir
hale getirilmesi için titizlikle
çalışan ekipler, bozulan parke
taşlarını yenileyerek yolları
tekrar düzenli bir görünüme
kavuşturmayı hedefliyor. 

Belediye yetkilileri, yol dü-
zenleme çalışmalarının müm-
kün olan en kısa sürede
tamamlanacağını ve vatan-
daşların hizmetine sunulaca-
ğını belirtti. Yapılan
açıklamada, "Doğal gaz gibi
önemli altyapı çalışmalarının
ardından ortaya çıkan geçici
bozulmaların farkındayız. Bu
sorunları çözmek için sahada
görev yapan ekiplerimiz büyük
bir gayretle çalışıyor. Tamirat-
lar bittiğinde ilçemiz daha mo-
dern ve kullanışlı bir ulaşım
ağına sahip olacak." ifadele-
rine yer verildi.

Belediye, vatandaşların

günlük yaşamını kolaylaştır-
mak ve ilçenin yaşam kalite-

sini artırmak için yol yapım,
bakım ve onarım çalışmalarına

devam edeceğini de vurgu-
ladı. Haber Merkezi 

Kırkağaç’ta yol onarım çalışmaları devam ediyor
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Dünya Bankasının Türkiye'nin ekonomi 
politikalarına güveni tam

dünya Bankası Kıdemli
Ekonomisti Sibel Kulaksız,
Dünya Bankasının Türkiye'ye
yönelik proje onaylarının art-
masının, ekonomi politikala-
rına güvenin kuvvetlendiğinin
göstergesi olduğunu söyledi.

Kulaksız, Dünya Bankası
İcra Direktörleri Kurulunca,
Türkiye'nin elektrikli demir
yolu taşımacılığını yaygınlaş-
tırma çabalarına destek olmak
ve halk sağlığı acil durumla-
rına yönelik hazırlık ve yönetim
kapasitesini iyileştirmek ama-
cıyla toplam 910 milyon dolar-
lık finansmanı onaylamasına
ilişkin AA muhabirine değer-
lendirmelerde bulundu.

Kulaksız, Bankanın bu tarz
projelere yalnızca mühendislik
odaklı değil, çok yönlü bir
bakış açısıyla yaklaştığını be-
lirtti.

Dünya Bankasında mühen-
dis, ekonomist ve sosyal bi-
limci gibi farklı uzmanlık
alanlarından birçok kişinin
görev aldığını aktaran Kulak-
sız, her birimin, alanında pro-
jelere nasıl daha fazla katkı
sağlayabileceği ve finansmanı
onaylanan proje bölgelerinde
yaşayan halkın refahını nasıl
artırabileceği gibi konulara

kapsamlı şekilde odaklandığını
vurguladı.

Kulaksız, Demiryolu Geliş-
tirme Projesi'nin önemine de-
ğinerek, sözlerini şöyle
sürdürdü:

"Sadece Türkiye'ye değil,
diğer çevre ülkelere de fayda
sağlayacak bir proje bu.
Dünya Bankasının Türkiye'ye
yönelik proje onaylarının art-
ması ekonomi politikalarına
güvenin kuvvetlendiğini göste-
riyor. Finansmanı yeni onayla-
nan proje bunun bir örneği.
Önümüzdeki dönemde de
bazı projeler olacak."

"türKiye'nin 
Bölgesinde 
eKonomiK 

Büyüme KutBu olma 
potansiyeli taşıdığını 

görüyoruz"
ABD'nin 47. Başkanı seçi-

len Donald Trump'ın, daha
çok ticaret politikalarına odak-
landığını ifade eden Kulaksız,
Türkiye ile yapılan görüşme-
lerde iki ülke arasındaki po-
tansiyel işbirliği alanlarının
değerlendirileceğini düşün-
düklerini belirtti.

Kulaksız, Türkiye'nin ABD
ile olan ticaret hedefini hatırla-
tarak, şu bilgileri paylaştı:

"Trump için daha çok an-
laşmaya dayalı ekonomi
önemli, yani masa başında
bizim liderlerimizle oturup gör-
üştükten sonra iki ülkeye, ta-
rafa faydalı olabilecek
sektörlerde anlaşmaya vardı-
ğında bunun olumlu olacağını
düşünüyoruz. 

Olaylara daha çok iş insanı
gözüyle bakıyor. Çin'den bo-
şalan sektörler olacak. Diğer
ülkelerin bu boşlukları doldur-
masına nasıl faydası olabildi-
ğine bakacak. Özellikle
Türkiye-ABD arasındaki tica-
rette çok büyük bir hedef var.
Ona ulaşmak için şu anda bir-
çok kurum hızlı şekilde çalışı-
yor.

Dünya Bankası olarak tica-
ret rakamlarına baktığımızda,
son 40 yılda Türkiye ile ABD
arasındaki ihracat ve ithalat
rakamlarının çok hızlı büyüdü-
ğünü ama alt kalemlerde aynı
ürünler olduğunu gördük.
Hem ihracatta hem de itha-
latta ürünlerin sıralaması bile
değişmemiş.

Bu bize şunu gösteriyor,
Türkiye ABD'ye ihraç ettiği
ürünlerde uzmanlaşma yoluna
gidiyor, çeşitlendirme yoluna
gitmiyor. Bu kötü bir şey mi,

hayır. Bu demek oluyor ki biz
yaptığımız işi daha da iyi yapı-
yoruz, daha da rekabetçi olu-
yoruz.

İhracat yapan geleneksel
sektörlerimiz var, bu rakamlar
bize ne kadar başarılı oldukla-
rını gösteriyor.

Ancak yeni sektörler or-
taya çıkıyor. Türkiye'yi üst gelir
grubunda görmek istiyorsak
yüksek değerli ürünler üretip
bunları ihraç etmemiz lazım."

Küresel ekonomide sıkı
para politikasının dinginleş-
meye başladığını anlatan Ku-
laksız, faiz indirimlerinin yavaş
yavaş bütün ülkelerde görül-
düğüne vurgu yaptı.

Kulaksız, uzun süre sıkı
para politikası uygulamasının
ekonomik büyümeye olumsuz
etki ettiğine işaret ederek,
"Faiz indirimleriyle global ola-
rak yatırımların artacağı, eko-
nomik büyümelerin görüleceği
bir döneme girdik. Yani Türki-
ye'ye yabancı sermayenin
akışları hızlanacaktır diye
umuyoruz, tamamen global bir
bakış açısıyla. 

Bu da bizim için iyi bir bek-
lenti. En yavaşladığımız za-
manda bile yüzde 3 civarı bir
büyüme gördük.

Bu ülke, daha önce yüzde
8'leri gördü ki gayet hızlı bir
büyüme bu. Küresel duruma
baktığımızda, diğer ülkelerde
yüzde 1'lik, hatta negatif bü-
yümeler görürken, Türkiye'de
yüzde 3'ü görmek gayet iyi bir
tablo." değerlendirmesinde
bulundu.

Kulaksız, Türkiye'nin eko-
nominin her alanında güçlü bir
ülke olduğunu ancak mevcut
potansiyelin henüz tam anla-
mıyla kullanılmadığını söyledi.

Bu potansiyelin etkin şe-
kilde değerlendirilmesi halinde
Türkiye'nin yüksek gelirli ülke-
ler grubuna ulaşabileceğini
ifade eden Kulaksız, sözlerini
şöyle tamamladı:

"Rakamlara baktığımızda,
Türkiye'nin bölgesinde ekono-
mik büyüme kutbu olma po-
tansiyeli taşıdığını görüyoruz.
Çünkü beşeri sermayemiz,
insan kaynaklarımız, iş gücü-
müz var ve diğer ülkelerle bir-
likte kalkınabilecek
potansiyelimiz var. Ekonomik
literatür bize şunu gösteriyor.
Diğer ülkelerle birlikte büyür-
seniz kendi başınıza sağlaya-
cağınız büyümenin çok daha
yükseğine ulaşırsınız ve küçük
ekonomisi olan ülkeler için
doğal lider konumuna gelirsi-
niz. 

Çünkü onların kalkınma-
sına da katkıda bulunuyorsu-
nuz." aa

Türk baklavası rüzgarı Azerbaycan'da esecek

türKiye'nin dün-
yaca ünlü lezzetleri ara-
sında yer alan Türk
baklavası, 15 Aralık'ta
Azerbaycan'da tanıtıla-
cak.

Baklava ve Tatlı Üreti-
cileri Derneğinden (BAK-
TAD) yapılan açıklamaya
göre, 13'üncüsü gerçek-

leştirilecek "Geleneksel
Baklava Festivali", bu yıl
Azerbaycan'ın başkenti
Bakü'de düzenlenecek.

Türkiye'nin AB'den ilk
coğrafi işaret tescili alan
dünyaca ünlü lezzeti Türk
baklavası ile yine Azer-
baycan'ın önde gelen lez-
zetlerinden Bakü

baklavasının bir arada ta-
nıtılmasını amaçlayan
festival, yoğun katılımla
gerçekleşecek. Türki-
ye'de faaliyet gösteren
sektörün önde gelen mar-
kalarının temsilcilerinin de
aralarında bulunduğu 100
kişilik heyet festivalde yer
alacak.

Türkiye'ye özgü olan
ve aralarında fıstıklı, ce-
vizli, midye, şöbiyet,
havuç dilimi ve soğuk
baklava gibi 60 çeşit tatlı-
nın sergileneceği festi-
valde, Azerbaycan'dan
10 çeşit baklava sunula-
cak. Bu ürünler arasında
Bakü, Gabala ve Şeki
baklavaları gibi tatlılar yer
alacak.

Tüm dünyaya Türkiye
ve Azerbaycan kardeşli-
ğini göstermeyi ve Türk

baklavasını Azerbay-
can'dan bir kez daha
dünyaya tanıtmayı amaç-
layan festivalde, ziyaret-
çilere 20 bin dilim
baklava dağıtılacak.

Bundan önceki son iki
festivalin şampiyon usta-
larının da bulunacağı fes-
tivalde katılımcı ustalar
hünerlerini sergileyecek.
Türk baklavasının üretim-
den tüketime yolculuğu-
nun hem anlatılacağı hem
de sergileneceği festival
kapsamında ziyaretçiler
gün boyunca lezzet şö-
leni yaşayacak.

"Festival, ortaK 
Kültürümüzü 
tüm dünyaya 
tanıtmaK için

eşsiz Bir Fırsat 
sunacaK"

Açıklamada, konuya

ilişkin görüşleri yer alan
BAKTAD Başkanı Meh-
met Yıldırım, baklavanın,
yalnızca bir tatlı değil,
köklü bir kültürün, asırlar-
dır paylaşılan bir gelene-
ğin temsilcisi olduğunu
bildirdi.

Yıldırım, "Türk mutfa-
ğının simgesi olan bak-
lava, aynı zamanda
dostluğu, paylaşmayı ve
kardeşliği temsil eder.
Bugün burada, bu gele-
neği dost ve kardeş ülke
Azerbaycan ile birlikte
kutlamak, işte tam da bu
değerlerin bir yansıması-
dır." ifadelerini kullandı.

Osmanlı saray mut-
faklarından Anadolu sof-
ralarına uzanan bu
yolculuğun binlerce yıldır
Türk kültürünün ayrılmaz
bir parçası olduğunu an-

latan Yıldırım, "Biz de
Türk baklavasının hikaye-
sini bu yıl Azerbaycan'da
anlatacağız. 

13. Geleneksel Bak-
lava Festivali'nde aynı za-
manda Azerbaycan'ın
baklavaya verdiği değeri
de kutlayacağız." değer-
lendirmesinde bulundu.

Yıldırım, festivalin Tür-
kiye ve Azerbaycan ara-
sındaki bağı daha da
güçlendirmek ve ortak
kültürü tüm dünyaya ta-
nıtmak için eşsiz bir fırsat
sunacağını bildirdi.

"Festivalimiz 
uluslararası 

niteliK Kazandı"
BAKTAD Başkanı Yıl-

dırım, Geleneksel Bak-
lava Festivali'nin ilk kez
Türkiye sınırları dışında
düzenleneceğini belirte-
rek, bunun kendileri için
tarihi bir adım olduğunu
ve festivalin uluslararası
bir nitelik kazandığını vur-
guladı. Yıldırım, "Önü-
müzdeki yıllarda bu
festivali diğer Türk cum-
huriyetlerinde ve Kuzey
Kıbrıs Türk Cumhuriye-
ti'nde düzenlemeyi he-
defliyoruz. Bu, ortak
kültür mirasımızı daha
geniş coğrafyalara taşı-
mak ve dünyaya duyur-
mak için çok önemli bir
fırsat olacak." açıklama-
sında bulundu. aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

10 Aralık 2024 SalıSayı: 5951

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Türkiye'de her 5 kişiden biri kripto yatırımcısı
Kripto para piyasa-

sında yatırımcı sayısı art-
maya devam ederken
yüzde 19,3 ile Türkiye,
nüfusuna oranla dünyada
bu varlık sınıfına sahip 3.
ülke konumunda bulunu-
yor.

AA muhabirinin finans
kuruluşu Triple-A'nin ra-
porundan yaptığı derle-
meye göre, 2023 yılında
tüm dünyada bu ekosis-
teme yatırım yapan yak-
laşık 420 milyon kişi
bulunurken bu rakam
2024'te yüzde 33 yükse-
lişle 562 milyona ulaştı.

Asya, 326,8 milyon
yatırımcıyla bu alanda zir-
vede yer alırken bu kıtayı
72,2 milyon ile Kuzey
Amerika takip etti.

türKiye dünyada 
3. sırada

Nüfusa oranlandı-
ğında Birleşik Arap Emir-
likleri yüzde 25,3 ile en
yüksek kripto para yatı-
rımcısına sahip ülke ola-
rak kayıtlara geçti. Bu
ülkeyi yüzde 24,4 ile Sin-
gapur, yüzde 19,3 ile Tür-

kiye takip etti. 
Arjantin yüzde 18,9 ve

Tayland yüzde 17,6 ile
öne çıkan diğer ülkeler
olurken, Brezilya, Viet-
nam, ABD, Suudi Arabis-
tan ve Malezya da listede
kendilerine yer buldular.

yaş aralıKları 
ilerlediKçe

erKeK yatırımcı 
oranı artıyor

Raporda dünya gene-
linde kripto para yatırım-
cılarının profillerine dair
veriler de paylaşıldı. Buna
göre söz konusu varlık sı-

nıfına yatırım yapanların
yüzde 61'ini erkekler,
yüzde 39'unu kadınlar
oluşturdu.

Kripto para yatırımcı-
larının yaş grupları ince-
lendiğinde 25-34 yaş
aralığının yüzde 34 ile en
yüksek yatırımcı toplulu-
ğunu oluşturduğu tespit
edildi.

Bu yaş grubunu 35-
44 yaş aralığı yüzde 31
oranıyla takip etti.

Söz konusu grup-
larda erkek yatırımcıların
çoğunluğu oluşturduğu

görüldü.
18-24 yaş aralığında-

kiler yüzde 14 ile diğer
önemli yatırımcı grubunu
oluşturdu, kadın ve erkek
yatırımcı oranının birbi-
rine en yakın bu yaş aralı-
ğında olduğu gözlendi.

Ayrıca yaş aralıkları
ilerledikçe yatırımcı oranı-
nın erkekler lehine arttığı
belirlendi.

türKiye'de ilK 
tercih Bitcoin

Türkiye merkezli
kripto para borsalarından
Paribu'nun "Kripto Para

Bilinirlik ve Algı Araştır-
ması"na göre de Türki-
ye'de kripto para ile işlem
yapan her 4 kişiden 1'i iş-
lemlerine son 6 ay içinde
başladı.

Ayrıca kripto para ile
işlem yapanların 3'te
1'inin hesaplarını günde
en az bir kere kontrol et-
tiği ifade edildi.

Raporda, Türkiye'de
her 4 kişiden 3'ünün
kripto paraları kısa vadeli
alım satım işlemi için kul-
landığı belirtilirken, bu
varlık sınıfıyla işlem
yapan her 10 kişiden
7'sinin bitcoin ile işlem
yaptığı kaydedildi.

Türkiye'de bitcoinin
ardından en çok tercih
edilen kripto para ise
yüzde 29 ile ethereum
oldu.

Bitcoin ile işlem ya-
panların yüzde 53'ü, bit-
coini yatırım amaçlı
kullanırken, ethereum ile
işlem yapan kişilerin
yüzde 92'si ETH'yi kısa
vadeli alım satım için kul-
landı. aa
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Sabah saatlerinde maddi konulara odaklanabilirsi-
niz. Harcamalarınızı gözden geçirmek ve bütçenizi
planlamak için ideal bir zaman. Akşam saatlerinde
ise enerjiniz yükseliyor.

Yakın çevrenizle duygusal bir bağ kurabilir, sezgileri-
nizle iletişimde daha derin bir anlam yakalayabilirsi-
niz. Yarım kalan yazışmalarınızı tamamlamak için
uygun bir gündesiniz. 

Evinizle ilgili geçmişte gözden kaçırdığınız bir konuya
odaklanabilirsiniz. Sabah saatlerinde sezgisel bir ener-
jiyle aile içindeki meseleleri çözümleyebilirsiniz. Akşama
doğru evde değişiklik yapma isteği artabilir.

Yaratıcılığınızın ve romantik hislerinizin ön planda olduğu
bir sabah sizi bekliyor. Eski hobilerle ilgilenmek ya da ço-
cuklarla zaman geçirmek keyif verebilir. Akşam saatlerinde
cesur bir şekilde kendinizi sahneye koyabilirsiniz.

İş hayatında detaylara odaklanabileceğiniz bir gün. Sağ-
lıkla ilgili eski bir rutine geri dönmeyi düşünebilirsiniz.
Sporsal faaliyetleri de gündeminize alarak sağlık konu-
sunda dönüşümsel bir plan içine girebilirsiniz. 

İlişkilerinizde duygusal bağlarınızı güçlendirebilece-
ğiniz bir gün olacak. Ancak büyük kararlar almaktan
kaçınmalısınız. Daha sürdürülebilir davranışlar ve ka-
rarlar içinde hareket etmelisiniz. 

Finansal konularda sezgilerinize güvenebilir ve borçlarla
ilgili meseleleri çözmek için uygun adımlar atabilirsiniz.
Özellikle akşama doğru maddi paylaşımlar konusunda
hızlı kararlar alabilirsiniz; acele etmeyin.

Sabah saatlerinde gelecekle ilgili hayallerinizi göz-
den geçirmek ve eski bir seyahat planını gündeme
almak için uygun bir enerji var. Yapacağınız görüş-
meler eğitim fırsatı için sizi harekete geçirebilir.

Kariyerle ilgili konularda sezgisel bir yaklaşımla hare-
ket edip eski meseleleri çözmek için uygun bir
zaman. Ancak bu süreçte yeni projeler başlatmaktan
ziyade var olan projeleri tamamlamaya çalışın. 

Sosyal çevrenizde duygusal bağlar ön planda olacak.
Eski bir arkadaşla iletişime geçebilir ya da grup projeleri-
nizi gözden geçirebilirsiniz. Akşam saatlerinde sosyal
çevrede daha aktif ve lider bir rol üstlenebilirsiniz.

Sabah saatlerinde içsel bir yolculuğa çıkabilirsiniz. Rüya-
larınız size önemli mesajlar verebilir. Akşamüzeri düşün-
celerinizi hızla harekete geçirebilir ve gizli kalmış
duyguları cesaretle ifade edebilirsiniz.

Sabah saatlerinde sezgileriniz güçleniyor ve kendinizi daha
hassas hissedebilirsiniz. Bugün kendinize zaman ayırmak iyi
gelecektir. Akşam saatlerinde kendinizi daha cesur ve dina-
mik bir şekilde ifade etmeye başlayabilirsiniz.

İstanbul Modern, 20. yılında ziyaretçi rekoru kırdı
Kurulduğu 11 Aralık 2004'ten bugüne kadar

10 milyon ziyaretçiyi ağırlayan, 1 milyonu aşkın
çocuk ve genci ücretsiz sanat eğitimleriyle buluştu-
ran İstanbul Modern, 20. yılını rekor ziyaretçi sayıları
ve prestijli ödüllerle kutluyor.

İstanbul Modern'den alınan bilgilere göre, açılı-
şından bu yana 9 koleksiyon sergisi, 84 süreli sergi,
45 fotoğraf sergisi ve 17 yurt dışı sergisi gerçekleş-
tiren müzede, bir milyona yakın çocuk ve genç,
binin üzerinde ücretsiz eğitim programına katıldı.

Farklı disiplinlerden 3 bin 500 etkinliğin düzen-
lendiği müzenin sinemasında ise 4 bine yakın film
gösterimi yapıldı.

Açıklamada görüşlerine yer verilen İstanbul Mo-
dern Yönetim Kurulu Başkanı Oya Eczacıbaşı, "20
yıl önce hayalini kurduğumuz, önünde kuyrukların
oluştuğu ve dünyaca ünlü bir mimarın imzasını taşı-
yan bir sanat müzesini ülkemize kazandırmış olmak,
bizim için büyük bir mutluluk kaynağı. Sanatçıları-
mızın eşsiz katkılarıyla müzemiz, 20 yıldır Türki-
ye'nin çok kültürlü birikimine ve evrensel
değerlerine ev sahipliği yapıyor. Yenilikçi ve çok
yönlü bir müze deneyimi sunarak, her yıl sanatı
daha geniş kitlelere ulaştırmaya çalışıyoruz. 20 ya-
şındaki genç müzemizin, dinamizmi ve yenilikçili-
ğiyle, geleceğe katkılarını artırarak sürdüreceğine
inanıyoruz." ifadelerini kullandı.

İstanbul Modern'de 2024 yılı, genç sanatçılara
alan açan "Zamansız Meraklar" sergisiyle başladı.

Sanatçı Olafur Eliasson'un "Senin beklenmedik
karşılaşman" sergisi ise 20. yıla özel olarak sanat-
severlerle buluştu.

Fotoğraf Galerisi, yılın başında Ozan Sağdıç'ın
"Fotoğrafçının Tanıklığı" sergisini ağırlarken, yılın
sonunda ise İzzet Keribar'ın "Renklerin Yolculuğu"
sergisine ev sahipliği yaptı.

Türkiye-Japonya ilişkilerinin 100. yılı vesilesiyle
Japon sanatçı Chiharu Shiota'nın "Dünyalar Ara-
sında" başlıklı özel bir yerleştirmesi sergilendi.

Müze, 2024'ün 11 ayını bir milyon ziyaretçi ile
kapatarak, 20 yılın rekorunu kırdı.

İstanbul Modern'in yeni müze binasında özel
eğitim alanları da hayata geçirildi.

Müze koleksiyonundaki sanatçıların yapıtların-
dan ilham alınarak tasarlanan Keşif Alanı, doğa ve
geri dönüşüm temalı atölyelerin bulunduğu Eco Art
Lab ve bilim, teknoloji, mühendislik, sanat ve mate-
matik odaklı eğitim anlayışıyla gençleri ve yetişkin-
leri sanatla buluşturan Stüdyo STEAM,
disiplinlerarası öğrenme alanı olarak tasarlandı.

Bir müze çatısı altında kurulan ilk sinema olan
İstanbul Modern Sinema, 20 yılda 428 program ile 4
bine yakın film gösterimini sinemaseverlerle buluş-
turdu.

Sinema tarihine ve güncel sinema kültürüne dair
gösterim, yayın ve söyleşilerin de düzenlendiği si-
nema, "Yüzyıllık Aşk" ve "Ustasız Usta: Lütfü Akad"
başlıklı sinema sergilerine de ev sahipliği yaptı.

Müze, 2004'ten bu yana ulusal ve uluslararası 46
ödülün sahibi oldu. Yeni müze binası ve programları
da son bir yılda pek çok prestijli ödüle layık gö-
rüldü. 

Architectural Digest, İstanbul Modern'i "2024'ün
Harika Eserleri" listesine dahil etti. National Geog-
raphic ise müzeyi "En İyi 20 Kültürel Mekan" ara-
sında gösterdi. AA

ŞeHzAdeler Beledi-
yesi, sosyal yardımlaşma
ve dayanışma faaliyetle-
rine hız kesmeden devam
ediyor. Bu kapsamda, il-
çedeki Kazım Karabekir,
Turgut Özal, Ahmet Bed-
evi, Nurlupınar ve Adnan
Menderes mahallelerinde
belirlenen ihtiyaç sahibi
250 haneye gıda kolisi
yardımı yapılmaya baş-
landı. Belediye ekipleri,
gıda kolilerini adreslere
götürerek ailelere teslim
ediyor.   

Konuyla ilgili bir açık-
lama yapan Şehzadeler
Belediye Başkanı Gülşah
Durbay, ihtiyaç sahibi va-
tandaşlara destek olmanın
öncelikli görevleri arasında
yer aldığını vurgulayarak
şunları söyledi: “İhtiyaç
sahibi vatandaşlarımızın
hayatlarını bir nebze olsun
kolaylaştırmak ve onların
yanlarında olduğumuzu
hissettirmek için çalışıyo-
ruz. Belediyemiz, sosyal
yardımlaşma projeleriyle
halkımızın her zaman ya-
nında. Gıda kolisi yardım-
larımız bu anlayışın bir
parçasıdır. Amacımız, eko-
nomik zorluklar yaşayan
vatandaşlarımıza destek
olarak onların yükünü bir
nebze hafifletebilmektir.” 

İçerisinde temel gıda
ürünlerinin bulunduğu ko-
liler, belediye ekipleri tara-
fından titizlikle hazırladı ve
dağıtım süreci başlatıldı.
Yardım kolilerinin teslimatı
esnasında belediye perso-
neli vatandaşlarla yakın-
dan ilgileniyor ve onların
ihtiyaçlarını dinliyor. Gıda
yardımlarıyla ilgili teşek-
kürlerini ileten mahalle sa-
kinleri, Şehzadeler
Belediyesi'ne bu duyarlı
yaklaşımından dolayı
memnuniyetlerini dile ge-
tirdiler. Gıda kolilerinin da-
ğıtımının önümüzdeki
günlerde tamamlanması
ve benzer desteklerin iler-
leyen dönemlerde de
devam etmesi planlanıyor.
İHA

Şehzadeler Belediyesi'nden ihtiyaç
sahiplerine gıda yardımı   
Şehzadeler Belediyesi'nden ihtiyaç
sahiplerine gıda yardımı   

TurguTlu Belediye-
sinin kültür sanat etkinlik-
leri yetişkinler için

sahnelenen 'Saklanma-
yanı vurun' oyunu ile
devam etti.   

Turgutlu Belediyesi,
Tiyatro Punta Ekibi iş birli-
ğiyle “Saklanmayanı
Vurun” oyunu tiyatrosever-
lerle buluşturdu. Tiyatro
Punta Ekibi, “Saklanma-
yanı Vurun” oyununu ye-
tişkinlere özel sahneledi.
Oyuncuların sergiledikleri
başarılı performans,

oyunu izlemeye gelenlerin
büyük beğenisini topladı.
Oyuncular, izleyiciler tara-
fından ayakta alkışlandı. 

Turgutlu Belediye
Başkanı Çetin Akın, “Tur-
gutlu’muzda kültür ve
sanat faaliyetlerine büyük
bir önem veriyoruz. Hem-
şehrilerimizin günlük haya-

tın stresinden kültür sanat
programları ile uzaklaş-
ması için Tiyatro Punta iş-
birliğiyle çok güzel bir
oyuna imza attık. Tiyatro
gösterisinde emeği geçen
herkese teşekkür ediyo-
rum. Kültür sanata önem
vermeye devam edece-
ğiz” dedi. İHA

'Saklanmayanı vurun' oyunu beğenildi   

ÜzÜmÜn kaynatılma-
sıyla yapılan pekmez fo-
toğrafı ile 'İnsan ve Tarım'
konulu ulusal fotoğraf ya-
rışmasına katılan İsmail
Aybey, 2 bin 736 fotoğraf
içinden sergileme ödülüne
layık görüldü.   

Tohum Kültür ve Doğu

Derneği tarafından düzen-
lenen, 'İnsan ve Tarım' ko-
nulu ulusal fotoğraf
yarışmasına, 763 fotoğrafçı
tarafından 2 bin 736 fotoğ-
raf katıldı. Manisa’da çek-
tiği 'Pekmez' isimli
fotoğrafla yarışmaya katı-
lan İsmail Aybey, 30 fotoğ-

rafın yer aldığı sergileme
ödülüne layık görüldü. Aynı
fotoğraf, Türk Tabipler Bir-
liği tarafından 2018 yılında
düzenlenen yarışmada bi-
rinci seçilmiş, Türkiye Fo-
toğraf Federasyonun 2024
yılı Cumhuriyet Sergisinde
yer almıştı. İHA

Pekmez fotoğrafına bir ödül daha   Pekmez fotoğrafına bir ödül daha   
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Burhan AKDEMİR

IsPaRTa'nIn Keçiborlu il-
çesindeki bir akaryakıt istas-
yonu yanına Kara Havacılık
Okulu'na ait askeri helikopter
düştü. Kazada 6 personel şehit
oldu. Keçiborlu ilçesindeki kah-
reden kazada UH-1 tipi heli-
kopter kaza kırıma uğrayıp bir
akaryakıt istasyonu yakınına
düştü. Olay sonrası bölgeye
çok sayıda itfaiye, jandarma,
polis ve sağlık ekipleri sevk
edildi.  Kazada ilk olarak 5 per-

sonelin şehit olduğu, 1 perso-
nelin ise ağır yaralı olarak has-
taneye kaldırıldığı belirtili. 

MsB: "HasTanEYE sEVK 
EDiLEn PERsOnELiMiZ 

DE HaYaTInI 
KaYBEDEREK 

ŞEHiT OLMUŞTUR" 
Olaya ilişkin Milli Savunma

Bakanlığı, “Isparta’da eğitim
uçuşu yapan bir adet UH-1 tipi
helikopterimiz, kaza kırıma uğ-
ramış; 5 personelimiz şehit ol-

muştur. Kazada 1 personelimiz
de ağır yaralanmış ve derhâl
hastaneye sevk edilerek teda-
visine başlanmıştır. Şehitleri-
mize Allah’tan rahmet;
ailelerine ve Türk Silahlı Kuv-
vetlerimize başsağlığı, yaralı
personelimize de acil şifalar di-
liyoruz” ifadelerine yer verdi.
MSB, çok geçmeden açıkla-
masını güncelleyerek, ağır ya-
ralı olarak hastaneye sevk
edilen personelin de hayatını

kaybederek şehit olduğunu du-
yurdu. 

ŞEHiTLERin naaŞLaRI 
IsPaRTa ŞEHiR 

HasTanEsi MORGU'nDa
Kazanın ardından şehit olan

askerlerin naaşları olay yerin-
deki enkazdan çıkarılarak Is-
parta Şehir Hastanesi
Morgu'na kaldırıldı. Kazanın
nedeni hakkında soruşturma
başlatıldığı öğrenilirken böl-
gede güvenlik önlemleri artı-
rıldı.

HELiKOPTER KaZasIna 
TanIK OLan KiŞi, O 

anLaRI anLaTTI   
Helikopterin düştüğünü

gören görgü tanığı o anları
şöyle anlattı: “Ben burada
akaryakıt istasyonunda görev-
liyim. Saat 11.00 sıralarında
bir araca yakıt vermek için dı-
şarıya çıktığımda gürültülü bir
çarpışma sesi duydum.

Sesin geldiği yöne doğru
döndüğümde helikopterin per-
vanesinin düştüğünü ve kana-

dının koptuğunu gördüm.
Daha sonra helikopterin bir
anda alev topuna döndüğünü
gördüm. 

Burası eğitim sahası zaten
sürekli helikopterler uçar. Biz
uçuşların önce normal bir
uçuş olduğunu zannetmiştik
daha sonra düştüğünü gö-
rünce ekiplere haber verdik.
Kısa sürede olay yerine geldi-
ler.” 

KaZa ŞEHiTLERinin 
isiMLERi BELLi OLDU 

Isparta'nın Keçiborlu ilçe-
sinde meydana gelen askeri
helikopter kazasında şehit
olan personelin kimlikleri belli
oldu. 

Kazada şehitlerin, Tuğge-
neral İsa Baydilli (52), Astsu-
bay Kıdemli Çavuş Hüseyin
İpek (26),  Teğmen Mustafa
Atakan Dut (24), Teğmen Tu-
nahan Dağlı (24), Teğmen
Ceyhun Kalyoncu (25) ve Ast-
subay Çavuş Taha Nergis (24)
olduğu öğrenildi. iHa

Türkiye, Isparta’dan gelen acı haberle sarsıldı… Kara Havacılık Okulu'na ait askeri helikopter düştü, helikopterin içindeki 6 askerimiz şehit oldu

Helikopter faciası: 6 askerimiz şehit oldu

Manisa Valisi Vahdettin
Özkan, Kasım ayı boyunca il
genelinde gerçekleştirilen asa-
yiş ve güvenlik faaliyetleriyle il-
gili açıklamalarda bulundu.
Emniyet ve jandarma birimleri-
nin disiplinli ve koordineli çalış-
maları sayesinde suçların
büyük oranda aydınlatıldığını
ifade eden Vali Özkan, tüm gü-
venlik personeline teşekkür etti.

sUÇLaRIn 
aYDInLaTILMa ORanI 

YÜZDE 94
Vali Özkan, güvenlik birimle-

rinin başarılı çalışmalarına dik-
kat çekerek, Kasım ayında
suçların %94 oranında aydınla-
tıldığını belirtti. Özellikle adli
yargı tarafından suçları tescil
edilen kişilerin yakalanıp ada-
lete teslim edilmesinin önemini
vurgulayan Vali Özkan, “Kasım

ayında 351 aranan şahıs yaka-
lanmıştır. Bu başarı, iyi bir plan-
lama, nitelikli analiz ve etkin
koordinasyonun sonucudur.
Çalışan tüm mesai arkadaşla-
rımı tebrik ediyorum” dedi.

KIŞ DÖnEMi iÇin 
EKsTRa TEDBiRLER

aLInaCaK
Kış mevsiminin getirdiği yol

ve mevsimsel risklere karşı ted-
birlerin artırılacağını söyleyen
Vali Özkan, emniyet, jandarma,
belediyeler, karayolları ve me-
teoroloji müdürlüklerinin koor-
dinasyon içinde çalışacağını
ifade etti. Vatandaşların da yol
ve hava durumuna göre gerekli
önlemleri alması gerektiğini ha-
tırlattı.

KasIM aYInDa 
OPERasYOnLaR VE 

BaŞaRILaR
Vali Özkan, Kasım ayı içinde

güvenlik birimlerinin gerçekleş-

tirdiği önemli operasyonları
şöyle sıraladı:

“Göçmen kaçakçılığı: 1 or-
ganizatör tutuklandı. Kaçakçı-
lık suçları: 8 kişi tutuklandı, 50
kişi adli kontrol aldı. 

Narkotik suçlarla müca-
dele: 49 kişi tutuklandı, 24 kişi
adli kontrol aldı.

Terörle mücadele: 6 kişi
tutuklandı, 5 kişi adli kontrol
aldı. Kasten öldürme olayları:
Soma’da gerçekleşen iki kas-
ten öldürme olayında gözal-
tına alınan 6 şüphelinin
tamamı tutuklandı.”

GÜVEnLiK 
PERsOnELinin
FEDaKÂRLIĞI 
VURGULanDI

Vali Özkan, halkın huzu-
runu sağlamak için güvenlik
personelinin fedakârca çalıştı-
ğını belirterek, “Kasım ayında
Saruhanlı Dilek Kasabası’nda

cezası kesinleşmiş bir kişiyi
yakalamak için operasyon dü-
zenleyen jandarma personeli-
miz, açılan ateş sonucu
yaralanmıştır.

Gazimizin durumu iyi,
ancak bu tür olaylar, önleyici
tedbirlerin artırılmasının öne-
mini bir kez daha ortaya koyu-

yor” dedi.
Manisa HaLKIna 

sELaM VE TEŞEKKÜR
Manisa’nın huzuru ve gü-

venliği için tüm birimlerin öz-
veriyle çalıştığını vurgulayan
Vali Özkan, çevresel ve kültü-
rel değerlerin korunmasına yö-
nelik çalışmaların da devam

ettiğini belirtti. 
Geleceğe güvenle bakabil-

mek adına etkin iletişim ve ko-
ordinasyonun önemine dikkat
çeken Özkan, “Sağlıklı ve suç-
lardan arındırılmış bir gelecek
dileğiyle tüm Manisalı hem-
şehrilerimi selamlıyorum” ifa-
delerini kullandı.

Manisa’da asayiş berkemal!Manisa’da asayiş berkemal!
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Doğal doğum hem anne hem bebek 
sağlığı için çok faydalı

KAdın Hastalıkları ve
Doğum Uzmanı Gizem Kaplan,
doğum eyleminin kendiliğinden
başlayıp devam eden ve yine
kendiliğinden sonlanan doğal
doğumun anne ve bebek için
faydaları hakkında önemli bilgi-
ler verdi.   

Annelerin doğal doğum
yapmasının hem kendilerinin
hem de bebeklerinin sağlığı için
çok önemli olduğunu belirten
Dr. Kaplan, sezaryen doğuma
tıbbi zorunluluk durumunda
başvurulduğunu vurgulayarak,
“Doğum gebeliğin 37 ila 42.
haftası arasında herhangi bir
günde başlayabilir. Doğumun
kendiliğinden başlamasına izin
verilmesi doğumun kolay iler-
leme ihtimalini artıracaktır. 37
haftadan sonra bebekler geli-
şimlerini anatomik olarak ta-
mamlar. 40.haftada ise artan
riskler aileye anlatılıp daha sıkı
takiple doğum beklenebilir ya
da doğum eylemi başlatılabilir,
zorunlu durumlarda ise gebelik
sezaryenle sonuçlandırılabilir”

dedi. 
Beklemeyi tercih eden ai-

lelerde takiplerin sıklaştırılaca-
ğını ancak bekleme riskini
almak istemeyen aileler için ise
vajinal doğumu tetikleyici bazı
uygulamalarla vajinal doğum
denenebileceğini belirten Dr.
Gizem Kaplan, “Ancak unutul-
mamalıdır ki doğum eylemi
kendiliğinden başladığında
daha kolay ilerlerken müdahale
ile başlatıldığında daha zor iler-
leyebilir, ek müdahale ihtiyacı
artabilir ve sezaryen ihtimali
artar. Bu riskleri almak isteme-
yen ailelerde ise gebelik planlı
bir sezaryen ile sonuçlandırıla-
bilir. Fakat planlı bir sezaryenin
riskleri de beklemenin ya da
vajinal doğumu başlatmanın
risklerinden daha az değildir”
ifadelerini kullandı. 

“doğum sürecİnİn 
İlK belİrtİsİ

KAsılmAlArdır” 
Dünyada ne kadar anne ve

bebek varsa o kadar doğum hi-
kayesi olduğundan bahseden

Dr. Kaplan “Temelde tüm do-
ğumlar 3 bulgu ile başlar. İlki
olan kasılma, gebeliğin son
haftalarında rahim doğuma ha-
zırlık için bazı kasılmalar yaşar,
yani egzersiz yapar. Bu yalancı
kasılmalar dinlenmeyle, hareket
edince, bir şeyler yemekle ge-
çebilir. Gerçek bir doğum kasıl-
ması ise hiç bir durumda
geçmez ve gerilemez. Doğum
kasılmaları ritmiktir. Giderek
sıklığı artar, süresi uzar ve yo-
ğunluğu artar. Doğum kasılma-
ları başladığında ritmik
kasılmalar hissedildiğinde mut-
laka doktora haber verilmelidir”
diye konuştu 

Suyun gelmesinin ikinci
bulgu olduğunu belirten Dr.
Kaplan, bazı gebelerde çok ba-
zılarında ise az su geldiğini be-
lirtirken, çamaşırında ıslaklık
hisseden gebelerin mutlaka ça-
maşır değiştirip tekrar ıslan-
maya devam ediyor mu diye
kontrol etmeleri gerektiğini söy-
ledi. Su geliyorsa mutlaka dok-
tora haber vermek gerektiğinin;
suyun gelmesinden sonra 24-
36 saat içinde doğum olma-
ması halinde bebekte
enfeksiyon riskinin doğabilece-
ğinin altını çizdi. 

“nİşAn doğumun 
HAbercİsİdİr” 

Gebeliğin son günlerinde
jöle kıvamında, beyaz, pembe
ya da kanlı gelen ve halk ara-
sında nişan olarak tanımlanan
akıntının da son bulgu oldu-
ğunu ifade eden Dr. Kaplan
“Bu yapı doğuma yakın atılabi-

lir. Her doğumda gelmek zo-
runda değildir. Ancak nişan gel-
diğinde ortalama 1 hafta-10
gün içerisinde doğumun başla-
yacağı tahmin edilir. Acele et-
meye gerek yoktur ancak
mutlaka doktor haberdar edil-
melidir. Daha koyu renkli ka-
nama ya da lekelenmelerde ise
doktora acilen haber verilmeli-
dir” diye konuştu. 

“2 sAAt HAreKet
etmezse doKtorA 

HAber verİn” 
Gebeliğin son haftalarında

bebeklerin yeri daraldığı için
hareketlerinin kısıtlanıp azala-
cağına, gündüz hareketsiz olan
bebeklerin akşam hareketlene-
ceğine işaret eden Dr. Kaplan
son haftalarda en az 2 saat bo-
yunca hiç hareket hissedil-
mezse mutlaka doktora haber
verilmesini söyledi. 

Kasılmalar kendiliğinden
geldiğinde rutin suni sancı ver-
menin annenin ağrısını artırmak
ve bebeğin strese girme riskini
artırmak gibi sonuçları olabile-
ceğinden bahseden Dr. Kaplan
bu evrede anneye destek olun-
ması, mümkünse kesintisiz ebe
desteği verilmesi gerektiğini
vurguladı. 

Doğum sürecinde rahim
ağzı açıklığı tamamlandığında
annenin istediği pozisyonda ol-
ması gerektiğini savunan Dr.
Kaplan “Halk arasında çatal
diye de bilinen litotomi masası
doğumun fizyolojisi, anatomisi,
mahremiyet ihtiyacı açısından
uygun değildir. Annenin dikey

pozisyonlarda olabildiği çö-
melme, diz dirsek, öreke ya da
suda doğum seçenekleri anne
adayına sunulmalıdır. Dikey
doğum pozisyonlarında mahre-
miyet daha kolay sağlanabilir.
Anne yerçekimi etkisini kullan-
dığı için ve pelvis açıları daha
geniş olduğu için bu pozisyon-
larda bebeği daha kolay itebilir”
dedi. 

Anneyi ıkınmaya zorlama-
mak gerektiğine dikkat çeken
Dr. Kaplan, “Anne ıkınma hissi
ile bebeğini ilerletirken baş gö-
rünmeye başladığında uygula-
nan çeşitli nefes ve ıkınma
teknikleri ile sıcak kompres, pe-
rine masajı gibi teknikler de do-
ğumda kesi ve dikiş ihtiyacını
azaltmaktadır. Bebeğin başı
çıktıktan sonra genellikle
omuzlar da kendiliğinden çıkar.
Çıkmadığı durumlarda hekim
ya da ebe tarafından omuzlar
kurtarılır” diye konuştu. 

Dr. Kaplan doğum sonra-
sında anneyle bebeğin bol bol
buluşturulması, emzirmenin
teşvik edilmesi, anneye em-
zirme danışmanlığı desteği ve-
rilmesi gerektiğini dile getirdi.

Her şeyin yolunda gittiği gebe-
liklerde annelerin yüzde 90’ının
tıbbi müdahaleye ihtiyaç duy-
madığını ifade etti. 

“İlK emzİrme
doğumHAnede
bAşlAtılmAlı” 

Bebek doğduktan sonra
anne ile anında ten tene temas
sağlanması gerektiğini vurgula-
yan Dr. Kaplan “Tıbbi bir gerek-
lilik yoksa anne ve bebek ilk bir
saat ayrılmamalı, mümkünse
doğumhanede ilk emzirme
başlatılmalıdır. Ten tene temas
anne bebek bağının artmasına,
sütün gelişinin kolaylaşmasına,
bebeğin emme refleksinin iyi
olmasına yardımcı olur. Anne ile
bebek arasındaki kordon bağı
mümkünse geç kesilmelidir.
Kordonda kalan kanın olabildi-
ğince bebeğe geçişinin sağlan-
ması bebeğin kansızlık
açısından korunmasını, kök
hücre ve antikorları alarak bağı-
şıklığının güçlü olmasını sağla-
maktadır. Kordon tıbbi olarak
engel bir durum yoksa kan
akımı kesilene kadar beklendik-
ten sonra da kesilebilir” dedi.
İHA

Uzmanından grip için ‘48 saat’ uyarısı

Kış aylarının gelmesiyle
grip aşısının koruyuculuğu tar-
tışılmaya başlandı. Grip, her
yıl milyonlarca insanı etkiler-
ken, ciddi komplikasyonlara
da yol açabiliyor. 

Grip aşısının yüzde 60 ora-
nında koruyuculuk sağladığını
belirten Dr. Öğr. Üyesi Neşe
Kıskaç; grip virüsünün sert yü-
zeylerde 48 saate kadar canlı
kalabileceği konusunda uya-
rıda bulundu. 

Aralık ayından itibaren
kışın başlamasıyla gündeme
giren grip hastalığı konusunu
ele alan Sağlık Bilimleri Fakül-

tesi Dr. Öğr. Üyesi Neşe Kıs-
kaç “Grip ölümcül sonuçlara
neden olabilen bir hastalık
olsa da gripten korunmak
mümkün” dedi.

Grip aşısının koruyuculuğu
hakkındaki tartışmalara deği-
nen Kıskaç, grip aşısının
yüzde 60 oranında koruyucu-
luk sağladığını ifade ederken,
hastalık tehdidine karşı yapıl-
ması gerekenlere dikkat çekti.  

Grİp, soğuK 
AlGınlığındAn
dAHA teHlİKelİ 

Kış aylarında en sık görü-
len solunum yolu hastalıkların-

dan ikisi grip ve soğuk algın-
lığı.

Her yıl milyonlarca kişiyi et-
kileyen gribin semptomları
arasında yüksek ateş, kas ve
eklem ağrıları, halsizlik, baş
ağrısı, kuru öksürük ve boğaz
ağrısı yer alıyor.

Dr. Öğr. Üyesi Neşe Kıs-
kaç, gribin özellikle yaşlılar,
kronik hastalar ve bağışıklık
sistemi zayıf kişiler için ciddi
bir sağlık tehdidi oluşturdu-
ğuna dikkat çekerken, “Burun
akıntısı, hapşırma, boğaz ağ-
rısı ve hafif yorgunluk belirtile-
riyle kendini gösteren soğuk
algınlığı genellikle birkaç gün
içinde kendiliğinden iyileşir ve
komplikasyon riski düşüktür”
dedi. 

soğuK HAvA Grİbe 
sebep olmAz 

Soğuk havanın gribe
neden olacağı düşüncesinin
gerçeği yansıtmadığını ifade
eden Dr. Kıskaç, “Soğuk ha-
valarda insanlar kapalı alan-
larda daha fazla vakit geçirdiği
için virüslerin yayılması kolay-
laşıyor.

Havalandırması yetersiz

ortamlar, grip ve diğer solu-
num yolu enfeksiyonlarının
bulaşma riskini artırıyor.
Soğuk hava grip için doğru-
dan bir neden olmasa da, vi-
rüsün yayılmasına ve
hastalığın görülme sıklığının
artmasına katkıda bulunabilir”
şeklinde konuştu. 

“Grİp vİrüsü, sert 
yüzeylerde 48 sAAte 

KAdAr cAnlı 
KAlAbİlİr” 

Son derece bulaşıcı bir
hastalık olan grip genellikle
damlacık yoluyla yayılıyor. Kıs-
kaç, “Hasta bir kişinin öksür-
mesi, hapşırması veya
konuşması sırasında havaya
yayılan virüs parçacıkları,
diğer insanların solunum yolla-
rına girerek enfeksiyona
neden olur” diyerek, virüs bu-
laşmış yüzeylere dokunduktan
sonra ellerin ağız, burun veya
gözlere temas etmesiyle de
bulaşma gerçekleşebileceğini
belirtti ve sözlerine şu şekilde
devam etti: 

“Grip virüsünün bulaşıcı-
lığı özellikle belirtilerin başlan-
gıcından itibaren ilk 3-4 gün

boyunca yüksektir.
Gripli bireylerin kendilerini

izole etmeleri ve hijyen kural-
larına dikkat etmeleri gerekir.
Grip virüsü, sert yüzeylerde 48
saate kadar canlı kalabilir.” 

Grİp Aşısı Her 
yıl Gelİştİrİlİyor 

Gripten korunmak için bi-
limsel olarak işlevselliği kanıt-
lanmış bazı yöntemler
bulunuyor. 

Grip aşısı, hijyen kurallarına
uyum, bağışıklığın güçlendiril-

mesi,  kalabalık ortamlardan
kaçınma, hasta bireylerin izo-
lasyonu gibi yöntemler bunlar-
dan bazıları. 

Kıskaç, grip aşısının her yıl
influenza virüsünün yaygın tür-
lerine karşı geliştirildiğine
vurgu yaparak, “Grip aşısı risk
gruplarında komplikasyonları
yüzde 60 oranında azaltıyor.
Sağlıklı beslenme, düzenli eg-
zersiz ve yeterli uyku bağışık-
lık sistemini destekliyor” dedi.
İHA 

Çocuklar için hiperaktivite ve otizm tehlikesi
Anne karnındaki bebekten

erişkinlere kadar sağlık üze-
rine zararlı etkileri araştırma-
larla ortaya konulan Çin tuzu
olarak bilinen monosodyum
glutamatın (MSG) etki alanı
tahmin edilenden çok daha
fazla. 

Hipertansiyon ile obezite,
sindirim sistemi rahatsızlıkları,
beyin ve sinir sistemi hasarları,
üreme ile endokrin organ
fonksiyon bozuklukları, bu etki
alanının sadece genel hatları.   

Monosodyum glutamatın
tehlikesine dikkat çeken Türk
Böbrek Vakfı Başkanı Timur
Erk, “Dünya Sağlık Örgütünün
‘en zararlı yiyecekler’ listesi
içeriklerinde yer alıyor. 

Toplumsal girişim olarak
ise Türkiye'de 2 milyona yakın
çocuk obezin olduğu ve bu ra-
kamın her yıl yüzde 8 oranında

arttığı gerçeğinden yola çıka-
rak, glutamat içeren paketli gı-
dalara çocukların kolay bir
şekilde ulaşması engellenmeli-
dir.

Aileler bu konuda daha bi-
linçli olmalı, kendi büyüdükleri
şekilde doğal gıdalara, mevsi-
minde yer vererek çocuklarını
daha sağlıklı büyütmelidirler”
dedi. 

Tıp Fakültesi, Nefroloji
Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr.
Aydın Türkmen, Monosodyum
Glutamatın zararlı etkilerinin
alınan doza, alınma yoluna ve
alınma süresine bağlı olarak
değişebildiğine dikkat çeke-
rek, “Glutamat, eklendiği gıda-
larda gerçeğinden daha fazla
protein var algısı oluşturabilir.
Bu durum, lezzet algısını bo-
zarak ya da yanıltarak o gıda-
ların daha çok tüketilmesine

neden olabilir yani bir tür ba-
ğımlılığa sebep olabilir.

Glutamatın zararlı etkilerini
gıdaların içindeki serbest
formu belirler. 

Bu kısım ani olarak çok
yükselirse zararlı etkiler ortaya
çıkar. Diğer amino asitlere

bağlı olan formlarında emilim
ve metabolizma yavaş oldu-
ğundan bu zararlı etkiler az
görünür.

Bunun yanında glutamat,
beyindeki sinir hücreleri ara-
sındaki iletişime aracılık eden
önemli bir uyarıcıdır. 

Aşırı olduğunda bu fonk-
siyonlarda bozulmalar beklenir
ve ayrıca vücuttaki glukoz me-
tabolizmasını da olumsuz etki-
leyebilir. 

Pankreastan aşırı insulin
salınımına yol açarak kan şe-
kerini düşürüp ve tekrar tekrar
açlık hissi uyandırır” dedi. 

Glutamat fazlalığının baş
ağrısı, migren, istemsiz hare-
ketler, hiperaktivite ve otizme
neden olabildiğine, iskelet kas
sistemine ilişkin yaygın ağrı-
larla karakterize, fibromiyaljiye
yol açtığına dair de çalışmalar
olduğunu dikkat çeken Türk-
men, “Doğal gıdalardaki gluta-
matın tüketilmesi vücudun bu
aminoasit ihtiyacını karşılaya-
cak düzeydedir.

Dolayısı ile endüstriyel
glutamat içeriği yüksek olan
gıdalardan özellikle çocukların

erken yaştan itibaren uzak tu-
tulması son derece önemli. 

Özetle, bu tip tuz içeren
gıda katkılarının en önemli yan
etkilerinin hipertansiyon ol-
duğu ve hipertansiyonla ilişkili
olabilecek kronik böbrek ye-
tersizliği ve kalp yetersizliği
gelişimini hızlandırabileceği bi-
linmeli. Unutulmamalı ki ülke-
mizde ve dünyada diyaliz
tedavisi gören ileri evre böb-
rek yetersizliği hastalarının en
önemli iki nedeninden birisi hi-
pertansiyon, diğeri de diya-
bettir. 

Bu nedenle bu iki önemli
hastalıkla savaşta hem eriş-
kinlerde, hem de erken yaştan
itibaren çocuklarımızda,
yoğun glutamat ve şeker içe-
ren gıdaların mümkün oldu-
ğunca az tüketilmeleri çok
önemlidir" dedi. İHA 
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manİSa Futbol Kulübü
U17, U16 ve U15 Takımları,
mücadele ettikleri liglerde haf-

tayı galibiyetle kapattı. Gelişim
Ligleri U17 Elit A Ligi’ndeki ba-
şarılı grafiğini sürdüren U17

Takımı, Onvo Antalyaspor’u 4-
2 mağlup ederek liderle puan
farkını 1’e indirdi. Gelişim Lig-
leri’nde mücadele eden Ma-
nisa Futbol Kulübü U17, U16
ve U15 Takımları, liglerinde
haftayı galibiyetle kapatarak
3’te 3 yaptı. Gelişim Ligleri
U17 Elit A Ligi 16. hafta mü-
cadelesinde Manisa Futbol
Kulübü U17 Takımı, evinde
Onvo Antalyaspor U17 Takı-
mı’nı konuk etti. Muradiye
Futbol Sahası’nda oynanan
karşılaşmayı U17 Takımı, 4-2
kazanmayı başardı. Siyah-be-
yazlıların gollerini Erdem
Çakır (2) Yunus Emre Yüce ve
Osman Kahraman kaydetti.

U17 TAKIMI, ADIM ADIM 
LİDERLİĞE YÜRÜYOR

Gelişim Ligleri U17 Elit A
Ligi’ndeki başarılı grafiğini sür-
düren Manisa Futbol Kulübü
U17 Takımı, üst üste 8’inci ga-
libiyetini aldı. Gelişim Ligleri
U17 Elit A Ligi’nde puanını
34’e yükselten Manisa FK U17
Takımı, 35 puanla lider olan
Bursaspor U17 Takımı ile ara-
sındaki puan farkını 1’e indirdi
ve zirve takibini sürdürdü.
Gençler, Gelişim Ligleri U17
Elit A Ligi 17. hafta mücadele-
sinde sahasında Adana De-
mirspor’u konuk edecek. 14
Aralık Cumartesi günü Mura-

diye Sahası’nda oynanacak
mücadele saat 15.00’te başla-
yacak.

U16 TAKIMI, S. BODRUM FK’YI 
2-1’LE GEÇTİ

U16 Gelişim Ligi 4. Grup’ta
mücadele eden Manisa Futbol
Kulübü U16 Takımı ise ligin 9.
haftasında Muradiye Futbol
Sahası’nda Sipay Bodrum FK
U16 Takımı’nı konuk etti. Raki-
bini Kaan Altınbaş ve Yaman
Kuyucugil’in golleriyle 2-1
mağlup eden Siyah-beyazlılar,
haftayı 15 puanla 6’ıncı sırada
tamamladı. U16 Takımı, ligin
10. hafta maçında 15 Aralık
Pazar günü saat 15.00’te dep-

lasmanda 7 Eylül Turgutlu
1984’e konuk olacak.
U15 TAKIMI, ALİAĞA FK’YI FARKLI

MAĞLUP ETTİ
U15 Gelişim Ligi 4. Grup’ta

mücadele eden Manisa Futbol
Kulübü U15 Takımı, 10. Hafta
maçında Muradiye Futbol Sa-
hası’nda Aliağa FK U15 Takı-
mı’nı ağırladı. Mücadeleyi
Emre Şimşek (2) ve Çınar Bo-
dur’un golleriyle 3-0 kazanan
Siyah-beyazlılar, haftayı 19 pu-
anla tamamladı. U15 Takımı,
ligin 11. hafta maçında 15 Ara-
lık Pazar günü saat 13.00’te
deplasmanda Altay’a konuk
olacak.

Manisa’nın gençleri kayıp vermedi!

YunuSemre Belediyes-
por'un badmintoncuları, Dünya

Engelliler Günü 9-11 Yaş Altı
Badminton Turnuvası'nda 5

madalyaya imza attı.
Yunusemre Belediyespor'un

minik badmintoncuları başarıla-
rına devam ediyor. Manisa
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü
ile Badminton İl Temsilciliği ta-
rafından Çok Amaçlı Spor Sa-
lonu'nda düzenlenen Dünya
Engelliler Günü 9-11 Yaş Altı
Badminton Turnuvası'na katılan
Mavi-Beyazlı sporcular, 1 altın
ve 4 gümüş madalya ile top-
lamda 5 madalya kazandı. Sa-
dece tekler kategorisinde
yapılan ve heyecana sahne
olan müsabakalar sonunda 11
yaş altı tek kızlarda Irmak
Denktaş birinci, 11 yaş altı tek
kızlarda Elif Ada Ceylan, 11 yaş
altı tek erkeklerde Enes Kahra-
man, 9 yaş altı tek erkeklerde
Can Abdullahoğlu, 9 yaş altı

tek kızlarda Hayrunisa Tecimer
ikinci olmayı başardı. Yunu-
semre Belediyespor Başkanı
Bülent Kanik, engelliler günü
nedeniyle düzenlenen anlamlı

turnuvada emeği geçenlere te-
şekkür ederek, müsabakalarda
yer alan tüm sporcuları, antre-
nörleri ve hakemleri tebrik etti.
Spor Servisi

Badmintoncular madalyaları topladıBadmintoncular madalyaları topladı

TurguTlu Belediyespor, geçti-
ğimiz hafta sonu da Turgutlu Yıldırım
Beyazıt Spor Salonu’nda kazanmaya
devam ediyor. Hem kadın basketbol
hem de kadın voleybol takımları, ra-
kiplerini mağlup ederek büyük bir ba-
şarıya imza attı. 

Lidya Garden City Turgutlu Bele-
diyespor Kadın Basketbol Takımı,
Çankaya Üniversitesi’ni konuk ettiği
maçta rakibine şans tanımadı. Maçın
başından itibaren üstün bir perfor-
mans sergileyen Turgutlu ekibi, karşı-
laşmanın tamamında kontrolü elinde

tutarak 83-53 gibi net bir skorla galip
geldi. Rakibine karşı büyük bir üstün-
lük kuran Turgutlu ekibi, özellikle sa-
vunmada gösterdiği etkili oyunla
dikkat çekti. Lidya Garden City Tur-
gutlu Belediyespor Kadın Basketbol
Takımı, maç boyunca rakibine sadece
53 sayı şansı verirken, rakibinin pota-
sında ise sayısal anlamda büyük bir
fark sağladı. 

LİGDE MAÇ FAZLASIYLA
2. SIRAYA YÜKSELDİ 

Lidya Garden City Turgutlu Bele-
diyespor Kadın Basketbol Takımında
Dejah Monet Terrell 16 sayı, 8 ribaund
ile maçın en büyük katkı sağlayan
oyuncusu oldu. Kaptan Yağmur Öz-
türk 13 sayı, 5 ribaund, Fahriye Bay-
raktar 11 sayı 3 ribaund, Ronahi Zilan
Kıran 10 sayı, 4 ribaund ile maçın
diğer skorer isimleri oldular. Turgutlu
Belediyespor’un altyapısından yeti-
şen Nisa Altındiş ise göz kamaştırdı.

Genç oyuncu, maçta aldığı 7 dakika-
lık sürede 5 sayı atmayı başardı.
Lidya Garden City Turgutlu Belediyesi
Kadın Basketbol Takımında 12 oyun-
cunun 11’i sayı buldu. 

KADIN VOLEYBOL TAKIMI NEFES KESTİ 
Turgutlu Belediyesi Kadın Voley-

bol Takımı da heyecan dolu bir müca-
delede Söke Belediye Saldos
Voleybol Takımı’nı 3-1’lik skorla yen-
meyi başardı. Maçın her iki takımdan
da büyük bir mücadele ve heyecan
dolu anlara sahne olması, salondaki
taraftarları oldukça coşturdu. (19-25)
(25-23) (27-25) (25-18) sonuçlarla ba-
şabaş geçen setler, voleybolseverlere
unutulmaz bir deneyim sundu. 

İkinci sette rakibine üstünlük kur-
mayı başaran Turgutlu ekibi, üçüncü
sette ise Söke ekibinin geri dönüşüne
engel olarak durumu 2-1’e getirdi.
Son seti 25-18’lik bir skorla kazan-
mayı başaran Turgutlu Belediyesi, sa-

hadan 3-1 galip ayrıldı. Maçın so-
nunda Turgutlu Belediyesporlu oyun-
cular, büyük bir sevinç yaşadı.
Turgutlu Belediyesi Kadın Voleybol
Takımı ligdeki 8. galibiyetini de elde
etmiş oldu. 

“TAKIMLARIMIZ, GÖSTERDİKLERİ 
PERFORMANSLA HEPİMİZİ

GURURLANDIRIYOR” 
Turgutlu Belediyespor Başkanı

ve Belediye Başkan Yardımcısı Hüse-
yin Maliz, “Kadın Basketbol ve Kadın
Voleybol Takımlarımız tıpkı geçen
hafta olduğu gibi bu hafta da peş
peşe kazandıkları galibiyetlerle bizlere
bir kez daha çifte heyecan ve mutlu-
luk yaşattılar. Takımlarımız, gösterdik-
leri performansla hepimizi
gururlandırıyor. Muhteşem hafta sonu
zaferleriyle yüzümüzü güldüren ta-
kımlarımıza yürekten teşekkür ediyor,
başarıların devamını diliyorum” dedi.
İHa

Sarıgöllü genç Levent
Enes Kuruca, Antalya'da dü-
zenlenen İFMA Uluslararası ve
Akdeniz ülkeleri Muay Thai
Şampiyonasında Avrupa 3'ün-
cüsü olarak Sarıgöl'e döndü.

Antalya'da 26 ülkeden çok

sayıda sporcunun katıldığı
müsabakada Avrupa 3'üncü
olan genç sporcu Levent Enes
Kuruca sevincini şöyle anlattı:
"Başta beni müsabakaları ha-
zırlayan değerli hocam Sa-
vunma Sanatları Akademi

Antrenörüm Adem Demirci ile
her zaman desteklerini çek-
meyen aileme teşekkür ede-
rim. Ülkeme ve ilçeme
üçüncülük kazandırdığım için
çok mutluyum. Daha çok çalı-
şarak birinci olmak istiyorum."

dedi. 15 yaşındaki genç
sporcu Levent Enes Kuruca,
okumakta olduğu Alaşehir
Şehit Evren Kara Mesleki Tek-
nik Anadolu Lisesi ikinci sınıf
arkadaşları tarafından tebrik
edildi. İHa

Sarıgöllü genç Avrupa’da podyuma çıktı!

Turgutlu Belediyespor galibiyeti sevdiTurgutlu Belediyespor galibiyeti sevdi

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR


